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USTAVNA DOPOLNILA 

Narod si piše 
sodbo sam 

Po velike besede nI treba hoditi daleč. Vrhniški rojak 
Ivan Cankar jih je zapisal, slovenska skupščina pa 
ponovno potrdila s tem, ko je minuli teden razglasila 
spremembe k ustavi SR Slovenije, In to kljub pritiskom 
In grožnjam, ki so prihajale Iz drugih delov drŽave, pod 
njihovim vtisom pa tudi Iz zveznih teles, tudi najvišjih, 
Iz predsedstva SFRJ In predsedstva ter potem central
nega komiteja ZKJ. 

Ustavne spremembe, amandmaji od številke 9 do 90, 
pravzaprav urejajo veliko stvari: uveljavljajo enako
pravnost lastnin, tudi zadružne. Urejajo tudi pravice in 
obveznosti delavcev, uvajajo tržno gospodarstvo, 
udejanjajo novo vlogo krajevnih skupnosti in občin. 
Pomemben del so tudi določbe, ki se nanašajo na 
volitve, In o teh Je tekla beseda tudi v sami skupščini 
na dan sprejemanja ustavnih sprememb. 

Kaj Je v teh ustavnih amandmajih toliko vznemirilo 
druge predele Jugoslavije, da smo lahko še celo noč 
pred sprejetjem spremljali celonočno sejo zveznega 
centralnega komiteja? Predvsem določba, da Je SR 
Slovenija v sestavi SFRJ na temelju trajne, celovite in 
neodtujljive pravice slovenskega naroda slovenskega 
naroda do samoodločbe, ki vključuje tudi pravico do 
odcepitve In združitve (kar je veljalo vse do leta 1974). 
»Sporen« je bil za druge tudi amandma, ki govori 
o tem, da ljudje v SR Sloveniji lahko sami odločajo 
o svojem delu In rezultatih dela ter prosto razpolagajo 
z naravnimi bogastvi, zataknilo se Je pri določanju 
o uporabi slovenskega jezika, zlasti »sporen« pa Je bil 
amandma, ki določa, da mora dovoljenje za Izredne 
razmere dati republiška skupščina. 

Mnoge ljudi Je začudilo, zakaj se je nad slovenske 
ustavne amandmaje vse zgrnilo zadnje dni pred spre
jetjem, saj so bili vendar v razpravi kar poldrugo leto 
dni. Bržkone so podcenili razpoloženje med ljudmi 
v Sloveniji, ki so po uvedbi Izrednih ukrepov v nekate
rih drugih delih Jugoslavije v dosedanjih ustavnih 
določbah videli premajhno jamstvo za neoviran in mi
ren razvoj, zato so si - v skladu z določbami zvezne 
ustave, svoje pravice hoteli zagotoviti tudi na ta način. 
Odtod tudi odločnost, s katero so ljudje v Sloveniji 
podprli predlagane ustavne amandmaje. 

Tudi v vrhniški občini, ki Ima precej pisano naci
onalno sestavo, je bilo razpoloženje v zadnjih dneh 
pred sprejetjem ustavnih dopolnil takšno, da nI dopuš
čalo dvoma o tem, kako ljudsko voljo ujeti tudi v poli
tična stališča in podporo ustavni komisiji in republi
škemu vodstvu pri težavnem delu. Dan pred odločil
nim 27. septembrom se je ponovno sešlo predsedstvo 
OK SZDL Vrhnika In podprlo predlagana ustavna do
polnila, ki jih Je članom razložila članica Izvršnega 
odbora predsedstva RK SZDL. Darja Lavtlžar Bebler. 
Predstavniki vseh frontnih delov SZDL so naložili dele
gatom v republiški skupščini, naj podpro predlagane 
amandmaje, voljo družbenopolitičnih organizacij pa 
najbolje odraža stališče predsedstva;'občinskega ko
miteja ZKS, ki pravi takole: '*=v 

»Predsedstvo OK ZKS Vrhnika je na svoji 48. seji 
dne 25. 9. 89 med drugim razpravljalo tudi o dopolnilih 
k slovenski ustavi In v zvezi s tem soglasno zaključilo, 
da Je za svojo usodo najodgovornejši vsak sam in pri 
tem slovenski narod nI nikakršna Izjema. 

Zatorej predsedstvo vrhniških komunistov najodloč
neje podpira sedanji predlog sprememb slovenske 
ustave, to je dopolnila, ki govori o pravici naroda do 
samoodločbe, dopolnila, ki govori o ekonomski suve
renosti republike, do uporabe Jezika, pa do dela, ki 
govori o izrednih razmerah kot ostala tako Imenovana 
sporna dopolnila. Odločno tudi vztrajamo, da se do
polnila sprejmejo v zato že predvidenem roku, to je 27. 
9. 1989. 

Istočasno predsedstvo ostro obsoja vso enostran
sko tendenciozno pisanje In s tem ravnanje ljudi v ne
katerih sredinah SFRJ, ki hote popolnoma Izkrivljeno 
prikazujejo realno situacijo In hotenje ljudi v naši repu
bliki. S tem ne delajo škode neslutenih razsežnosti le 
sebi, temveč celotni SFRJ Jugoslaviji In širše. 

Poleg navedenega predsedstvo predlaga, da se tudi 
ostali komunisti Vrhnike tako v svojih OO ZK ali pa 
drugače, nenazadnje tudi s podpisom Temeljne listine 
89 o tem javno opredelijo In podprejo jasno ZAČR
TANO pot slovenskega naroda, ter se tudi tako uprejo 
neupravičenim pritiskom.« 

ŠE JE MOŽNOST 

Podpisi na 
temeljno listino 

Pred nami je vsebina T E M E L J N E LISTINE, ki smo 
jo podpisovali v počitniških dnevih (julij, avgust). 

Podpisovanje je bilo organizirano po posameznih 
krajevnih skupnostih na ustaljen način (sedeži KS , 
trgovine). 

V sami občini jo je do konca septembra podpisalo 
202, kar je petina vseh volilnih upravičencev. 

Z jesenjo je glede na »razburkane duhove« ob 
amandmajih k ustavi S R Slovenije prišlo do večje 
aktivnosti še za nadaljevanje podpisovanja saj Te
meljna listina Slovenije 1989 predstavlja temelj ozi
roma podporo novim amandmajem k ustavi S R Slo
venije. 

Podpisovanje Temeljne listine še zdaj poteka po 
vseh K S (na sedežih in v trgovinah) ter v OZD, kjer so 
sindikalni aktivisti ugotovili, da je to potrebno. 

Vsakdo pa lahko Temeljno listino podpiše tudi na 
OK SZDL Vrhnika, Cankarjev trg 8, v sejni sobi vse 
do konca leta 1989. 

Republiška konferenca SZDL Slovenije je na S. seji, 27. junija 1989 
obravnavala in sprejela naslednje besedilo: 

TEMELJNA LISTINA 
SLOVENIJE 1989 

Slovenci, Italijani, Madžari in drugi državljani Socialistične repu
blike Slovenije, podpisniki te listine, izjavljamo in sporočamo, da: 

1. Hočemo živeti v demokratični državi suverenega slovenskega naroda 
in vseh državljanov Slovenije, utemeljeni na človekovih pravicah in 
državljanskih svoboščinah. V njej si zagotovimo: vladavino dela, 
prava in samostojnost civilne družbe; svobodno združevanje in poli
tični pluralizem; demokratične volitve; enakopravnost vseh manjšin; 
svobodo vseh oblik z naravnimi omejitvami uravnovešenega gospo
darskega razvoja; povezanost z Evropo in s svetom. 

2. Živeli bomo samo v taki Jugoslaviji, v kateri bo zagotovljena suvere
nost ter trajna in neodtujljiva pravica do samoodločbe narodov, ena
kopravnost vseh narodnosti in manjšin, ki bo spoštovala in varovala 
različnost vseh, kjer bomo življenjsko pomembne skupne zadeve 
urejali po načelu soglasja, in samo v takem samoupravnem soci
alizmu, kjer bodo zahteve te listine v celoti upoštevane. 

5. Nočemo živeti v takšni državni skupnosti, kjer ni zagotovljeno spošto
vanje ustave in zakonov in s tem človekovih in narodnostnih pravic, 
kjer bi bili podvrženi političnemu monopolu ali nacionalni nadvladi, 
gospodarskemu izkoriščanju ali drugim vsiljenim oblikam politič
nega, gospodarskega in kulturnega življenja. 

5 svojimi podpisi se predlagatelji in podpisniki te listine zavezu
jemo, da bomo vztrajali pri njenih načelih. Obvezujemo vse v Soci
alistični republiki Sloveniji, ki jim je podeljena legalna moč, da pri 
ustavnih reformah ter pri vsem političnem delovanju v Sloveniji in 

v SFR Jugoslaviji uveljavijo to skupno ljudsko voljo. 

Ljubljana, 27. junij 1989 SZDL Slovenije 

VOLITVE 1990 

Še ni 
jasno, 
kako bo 
šlo 

Kot vemo, nas1 spomladi leta 1990 
čakajo splošne volitve na vseh ravneh 
našega družbenopolitičnega življenja. 

Vendar pa, kako bomo volili, še ni 
povsem jasno, saj še nimamo po
trebne nove volilne zakonodaje, ki se 
mora skladati z novimi amandmaji 
k Ustavi SR Slovenije. 

Jasno nam je edino to, da bodo 
volitve neposredne, tajne in z več kan
didati za posamezne funkcije. 

Obstojajo predlogi, da bi uvedli zo
pet funkcijo stalnega delegata - »po
slanca«, ki bi imel »bazo« v OZD v de
lavskem svetu, v krajevni skupnosti 
pa svetu KS. 

Spremenjen bo tudi predkandidacij-

ski in kandidacijski postopek: potekal 
bo po volilnih enotah, ki jih bo določil 
zakon. 

Tudi postopki evidentiranja se bodo 
spremenili, saj vemo, da je ob usta
navljanju raznih zvez in »strank« 
vsakdo lahko predlagatelj svojih kan
didatov. Tudi SZDL bo morala nasto
pati kot enakopraven partner z osta
limi zvezami in strankami, predvsem 
s svojim programom in seveda mož
nimi kandidati. 

Kako bodo ti volilni postopki pote
kali, pa moramo počakati na osnutke 
volilne zakonodaje. Do takrat pa lahko 
o nekaterih stvareh samo ugibamo. 

SIMON SELJAK 

ALI JE AKCIJA 
MINUS 10 
PREŠLA V PLUS 20? 

Nekateri dogodki v zadnjem 
času nam kažejo, da so se 
kljub skrbi odgovornih za pre
ventivno dejavnost v zvezi 
s cestno problematiko pove
čalo tako število kot tudi posle
dice prometnih nezgod z naj
težjimi posledicami. 

Opozarjamo, da smo kot 
udeleženci v cestnem prometu 
dolžni ravnati tako, da bo pro
met potekal varno in neovi
rano, skrbeti za humane od
nose in za življenje ter zdravje 
drugih udeležencev v prometu, 
še posebej otrok, invalidov ter 
starih in slabotnih ljudi. 

Tako so tudi v letošnjem letu 
pri varovanju otrok na poti 
v šolo in iz šole sodelovali člani 
NARODNE ZAŠČITE iz kra
jevnih skupnosti, na območju 
vseh treh osnovnih šol. Sode
lovali so tudi miličniki iz PM 
Vrhnika in PPM Ljubljana-oko-
lica, da bi naši malčki lahko 
varno prišli v šolo in domov. 

Zato bi se ob tej priliki zah
valili vsem, ki so aktivno so
delovali v tej akciji in s tem 

prispevali k boljši prometni 
varnosti v naši občini. 

Vseeno pa opozarjamo, da 
je potrebna večja pozornost in 
previdnost na cesti skozi vse 
leto, ne samo ob določenih 
preventivnih akcijah. 

Mnogim nevarnostim bi se 
lahko izognili z malo dobre vo
lje, z ravnanjem, ki nas nič ne 
stane, z večjo odgovornostjo. 

Žal pridemo do tega spoznanja 
vse prevečkrat šele tedaj, ko je 
že prepozno. 

Ali smo res tako malo
marni, da sebe in druge 
spravljamo v nevarnost, da 
izzivamo nesrečo, tudi 
smrt? 

Povečana prometna varnost 
mora postati osebna zadeva 
vsakega občana. Prometne 
nesreče se oe zgode slučajno, 
temveč sojrezultat dejanj in 
obnašanja Udeležencev v pro
metu. 

Zato ponovno opozarjamo 
vse udeležence v prometu: 
ravnajte se po načelu: NA CE
STI NISI SAM. 

Srečno vožnjo. 
SVET ZA PREVENTIVO IN 

VZGOJO 
V CESTNEM PROMETU 

VABILO ZA OKROGLO 
MIZO 

Ali ima vrhniška 
občina, taka kot je, 
tudi prihodnost? 

Proti koncu novembra 
naj bi bila na Vrhniki okro
gla miza na temo razvoja 
vrhniške občine. Semkaj se 
je v zadnjih letih priselilo 
veliko ljudi, ki bi s svojim 
znanjem in izkušnjami 
lahko precej prispevali 
k razvoju, vendar se še dr
žijo nekako ob strani: 
morda jih je strah, da bi jih 
jemali kot vsiljivce, ali pa se 
jim zdi, da ni nič vredno 
ukreniti, samo da je ljubi 
mir. 

Vsekakor občinsko vod
stvo s temi ljudmi računa. 
Zato bi bilo prav, ko bi se 
vključili in s svojim prispev
kom za okroglo mizo poka
zali, da vrhniška občina ni 
samo njihova spalnica, 
temveč tudi kraj, v katerem 
nameravajo pustiti tudi del 
svojih moči. 



FENOLIT ZDAJ SAMOSTOJEN 

Že dolgo pripravljeni na 
tržno gospodarstvo 

V borovniškem Fenolitu so minuli teden zaključili vse 
dejavnosti, ki so povezane z njihovo novo organiziranostjo: 
po lanski pobudi in referendumu so se izločili iz medvo-
škega Donita, kot je v pogovoru povedal direktor, dipl. eko
nomist Uroš Valant, pa so v minulem tednu sklenili vse 
formalnosti in zdaj poslujejo kot samostojno družbeno po
djetje. 

»Statusna sprememba za 
Fenolit seveda ne pomeni 
samo tega. Pričakujemo, da 
bodo odpadle težave, ki so na
stajale pri poslovanju v sklopu 
Donita, predvsem pri razvoju 
in investicijski dejavnosti, kar 
ni bilo ustrezno z deležem, ki 
ga je moral Fenolit izločiti za 
dejavnosti skupnega pomena. 
Ob vrsti stroškov, ki bodo tako 
odpadli, teh pa je bilo približno 
za pet odstotkov celotnega pri
hodka, pričakujemo, da bomo 
lahko na trgu bolj konkurenčni, 
otresli smo se »tako skup-

bila v tem, da bi morali v prečr-
pavališče veliko vložiti, tehnika 
naj bi temeljila na sodelovanju 
z Likom. Tudi obseg samega 
pretakanja strupenih snovi se 
je zelo zmanjšal, tako taka na
ložba tudi z gospodarskega 
stališča ne bi bila umestna. Že
lezniškega prevoza tako prak
tično ni več, surovine si pripe
ljemo z avtocisternami, ki so 
spremljane, prav tako sprem
ljamo tudi prazne avtocisterne, 
mislim, da je tako možnost ne
srečnega naključja zelo zmanj
šana.« 

Prvi Izdelki (za Iskro) 

Nevarnega prečrpavanja surovin na železniški postaji ni več 

nega« jarma, ki nam ni pustil 
dihati še posebej v času, ko so 
bile razmere gospodarsko ne
koliko bolj ugodne kot so da
nes. Brez teh obremenitev 
bomo torej laže gospodarili in 
tudi na trgu bomo bolj prilagod
ljivi,« pravi direktor Valant. 

• Tovarna velja za ekolo
ško bombo v svojem okolju 
In velikokrat Jo vlačijo na 
sramotilni steber. Kaj ste na
redili, da se je ali se še bo 
stanje popravilo? 

»Z ukrepi v tovarni, s prila
gajanjem in izboljšavami v teh
nološkem procesu, z investicij
skimi posegi, pa tudi z zmanj
šanjem proizvodnje za okrog 
40 odstotkov smo izpolnili zah
teve, ki nam jih je zastavila 
družba, nanašale pa so se na 
varovanje okolja. Tako zdaj 
ekološke zahteve v celoti iz
polnjujemo: uredili smo sistem 
čiščenja voda, uporabljeno 
vodo vračamo v tehnološki 
proces, imamo čistilne na
prave, ki zanesljivo delujejo. 
S postopnim zmanjševanjem 
onesnaževanja okolja smo do
segli, da v Borovniščici pod to
varno spet plavajo ribe. Opu
stili smo tudi prpčrpavanje na 
železniški postaji: težava je 

• Tovarna daje kruh 
pravzaprav kar precej lju
dem iz okolice. Ali je zanje 
v Fenolitu še prihodnost? 

»Pri nas imamo zaposlenih 
260 ljudi, od teh jih je 200 iz 
Borovnice in okolice, ostali so 
širše iz vrhniške občine, okoli 
30 pa se jih na delo vozi od 
drugod. Če štejemo, da zaslu
žek v tovarni preživlja pov
prečno po Štiri ljudi, pridemo 
do številke kakih 1000. Tega 
se zavedamo, zato ne ostane 
le pri tistem, kar ljudje odne
sejo s seboj v plačilni kuverti. 
Pomagamo tudi pri razvoju 
kraja: financirali smo otroški 
vrtec ob tovarni, tudi večna
menski prostor, pomagamo pri 
asfaltiranju cest, zdaj tudi pri 
telefonski akciji, nenazadnje 
pomagamo tudi drugod v ob
čini (pri prenovi Črnega orla na 
primer), pokrivamo tudi okrog 
40 odstotkov stroškov košar
karskega moštva, ki nosi ime 
tovarne, popraviti smo poma
gali gasilski dom na bregu in 
še kaj bi se našlo. Če seveda 
ne govorimo o tem, koliko ob
činskih skladov napolnimo, 
v tem pogledu je tovarna glede 
na svojo velikost udeležena 
s precejšnjimi zneski.« 

• Z novimi zamisllmi 
o gospodarstvu se seveda 
odpirajo druge težave In dru
gačne možnosti? 

»Kot sem že omenil, smo 
proizvodnjo zmanjšali zaradi 
ekoloških zahtev, zaradi notra
njih ukrepov, na primer varče
vanja in prilagajanja progra
mov nam uspeva zagotavljati 
relativno kar zadovoljivo raven 
preživetja naših zaposlenih. 
Če bomo pa seveda hoteli iz
koristiti vse svoje zmogljivosti 
v normalnem obsegu, bomo 
pa seveda morali še marsikaj 
narediti. Trenutno pa so naj
večji problem tovarne neplač-
niki: nekako jih poskušamo 
disciplinirati, toda zgovoren je 
podatek, da smo imeli avgusta 
za 1300 milijard dinarjev dolga 
in nas težijo obresti, imeli smo 
za 400 milijard stroškov in za 
plače je šlo okrog 300 milijard. 
Ob polletju smo imeli za okrog 
900 milijard akumulcije, kar ni 
malo glede na položaj drugih 
podobnih podjetij. Kar pa za
deva glede na to prilagajanje 
tržnemu gospodarstvu, nam 
prosti trg ustreza, saj smo že 
doslej morali poslovati v močni 
konkurenci (denimo z zagreb
škim Chromosom, čačanskim 
1. majem, Ino Nafto Lendava). 
Če se bodo res toliko odprle 
uvozne možnosti, bomo morali 
biti še bolj pozorni, da bomo 

lahko konkurenčni. Svetovnim 
zahtevam smo se morali tako 
ali tako prilagajati že zdaj, zato 
za nas niso nič novega. Že 
doslej so namreč naši izdelki 
posredno odhajali v izvoz, se
veda pod svetovnimi pogoji: 
cenami, kvalitetno, ekološkimi 
zahtevami. Tega blaga smo to
rej vgrajenega v izdelke po
sredno izvozili 80 odstotkov 
(nekaj tudi Iskra, ki je bila v za
četku največji kupec tovarne, 
zdaj pa je nekje na stotem me
stu). Sicer pa sodelujemo z ilir— 
skobistriškim Lesonitom, 
s škofjeloško Termiko,novo
meško Krko, Galeniko iz Su-
rudlice, kočevskim Melaninom, 
Swatyjem, Cometom in še 
z mnogimi drugimi, podobno 
seveda tudi z Donitom. Sez
nam bi bil predolg. Značilno je 
tudi, da politične razmere v Ju
goslaviji na naše gospodarje
nje niso vplivale, gospodarstvo 
pač ne priznava dnevnih poli
tičnih interesov. 

Kar pa zadeva splošne go
spodarske razmere in s tem 
povezanim delovanjem naše 
tovarne: v težavnih gospodar
skih razmerah pač nikjer ne 
morejo cveteti. Tudi za nas to 
velja.« 

Pravzaprav je tovarna že 
dolgo zasidrana v kraju, več 
kot 35 let. Prebivalci se dobro 
spominjajo, kako se je začelo: 
LIP je tedaj imel preveč lesnih 
odpadkov in Edo Bregar Don 
je prišel z zamislijo, da bi lesne 
odpadke (prah) mešal s fe
nolno smolo (izdelek je bakelit, 
to ime še zdaj uporabljajo do
mačini za tovarno). Predelovali 
so ga za Iskro, ki je tedaj iz 
njega sestavljala pomembne 
izvozne artikle. Po preselitvi na 
Breg se je tovarna precej raz
širila, (tj.) 

Bilo je nekoč (leta 1964). 

.. in tako je danes 

KAJ SE GRADI 

Varno križišče pri 
Črnem orlu 

Ko se vozimo po občini, večkrat naletimo na gradbišča, ki 
nas opozarjajo, da se nekaj v občini le dela. Najbolj opazno 
gradbišče pa se' nam šele obeta, saj bodo rekonstruirali 
križišče pri Črnem orlu. Za odgovore na vprašanja sem 
zaprosil Franja Modrijana, zaposlenega na vrhniškem SKO-
CES. 

• Kako poteka uresni
čevanje programa samo
prispevka II. fase vodoo-
skrbe? 

»Pričeli smo delo na re
konstrukciji primarnega ce
vovoda Dol - Laze. Vrednost 
del znaša 468 starih mili
jard. Prav tako gradimo po
vezovalni »B« kanal na Vrh
niki v vrednosti 216 starih 
milijard. To pa je pogoj za 
pričetek del na rekonstruk
ciji križišča pri Črnem orlu. 
V teku je tudi pridobivanje 
ponudb za izdelavo investi
cijsko tehnične dokumenta
cije za čistilno napravo 
v Borovnici in projekt za po
vezovalni »S« kanal (zaščita 
vodnega vira).« 

• Kaj pa je s Vrhniško 
čistilno napravo? 

»Zaključena je I. faza 
gradnje čistilne naprave in 
v teku je poizkusno obrato
vanje. Pravkar se končuje 
pilotni preizkus. Kot osnova 
za projektiranje II. faze či
stilne naprave. Pri vseh teh 
delih sodeluje Območna 
vodna skupnost Ljublja-
nica-Sava. Ocenjujem, da 
bodo letošnje planske na
loge v veliki meri izvršene. 
Probleme imamo le s prido
bivanjem investicijsko-teh
nične dokumentacije.« 

• Kako pa je na po
dročju kolektivne upo
rabe? Omenili ste kr i 
žišče pri Črnem orlu. 

»Da glavna letošnja na
loga je rekonstrukcija tega 
križišča. Priprave potekajo 

že dalj časa, največ proble
mov pa nam povzroča prido
bivanje izvedbeno-urbant-
stične dokumentaoije. 
Glavni projekt je izdelal SCT 
Ljubljana. Rekonstrukcija 
bo povzročila precej težav 
tudi pri rekonstrukciji osta
lih komunalnih vodov (PTT, 
javna razsvetljava, vodo
vod). Za varen prehod peš
cev je projektant pešpot spe
ljal skozi poslopje Črnega 
orla. Za varen prehod peš
cev je projektant pešpot spe
ljal skozi poslopje Črnega 
orla. Ta poseg bo imel tudi 
pozitivne plati, saj bo mo
goče v pritličju urediti po
slovne prostore. Rekon
strukcijo cestišča bo sofi
nancirala Skupnost za ceste 
Slovenije, komunalna dela 
pa SKOCES Vrhnika. V pro
jekt je mišljena tudi uredi
tev parkirišča za Črnim or
lom, vendar bo ta naloga 
opravljena prihodnje leto. 

Pri gradnji križišča bodo 
opravljeni večji gradbeni 
posegi, ki bodo povzročili za
časno motenje v prometu. 
Vse občane naprošam, naj 
se ravnajo po navodilih iz
vajalca in s tem omogočijo 
pravočasen zaključek del.« 

• Kaj pa drugod v ob
čini? 

»V Borovnici potekajo 
zaključna dela I. faze uredi
tve pločnika ob Ljubljanski 
cesti na odseku Trček - Pe-
trič. S tem bo pešcem omo
gočena večja varnost v cest
nem prometu. 

V letošnjem letu nadalju
jemo z modernizacijo lo
kalne ceste Podčelo - Pod-
lipa - Žiri v dolžini cca 
1000 m. Dela bodo zaklju
čena v naslednjem srednje
ročnem obdobju. Novi ele
menti cestišča omogočajo 
prekategorizacijo v regi
onalno cesto in s tem vklju
čitev v cestno omrežje Skup
nosti za ceste Slovenije. 
Sredstva zagotavljamo iz 
2% samoprispevka in iz 
sredstev dohodka OZD ob

čine Vrhnika (0,81 % 
BOD).« 

• Kakšne pa ao novo
sti na področju požarne 
varnosti? 

»Zaključena so dela pri 
postavitvi antenskega 
stolpa z repetitorsko po
stajo na Ulovki (stolp Je po
višan za 4 m) s tem bo omo
gočeno boljše spremljanje 
signalov na gasilskih frek
vencah. 

Za potrebe PGD Podlipa-
Smrečje smo nabavili pod
nožje avtocisterne TAM in 
deloma posodobili gasilsko 
opremo. PGD Bevke in Sinja 
gorica pa sta nabavili in 
predelali dve Petrolovi avto-
cisternl in usposobili za 
prevoz pitne vode. Pri tem 
moram pohvaliti priza
devne gasilce in krajane 
v obeh KS, ki so za omenjeno 
delo opravili veliko prosto
voljnih delovnih ur.« A. D. 

ZBIRAJO ZA TELEFON 
Na Pakem in Bregu so se na zboru krajanov spomladi 

odločili, da se tudi po telefonu povežejo s svetom. Ljubljan
ska PTT jim je namreč omogočila, krajevna skupnost 
Borovnica pa podprla zamisel, da napeljejo telefonske 
priključke s preserske strani. Če bi namreč čakali, da jim 
telefone potegnejo z Vrhnike, bi se pošteno načakali. 
Nekateri so na telefon čakali že tudi več kot deset let, pa je 
bila enkrat prešibka centrala, drugič pa ni bilo zadosti 
kabla. 

V akciji za telefon, ki poteka čez koordinacijo pri občini 
Ljubljana Vič Rudnik, so doslej zbrali toliko denarja, da je 
telefonska centrala v Preserju plačana - tako so vsaj 
zagotovili predstavniki PTT podjetja na zadnjem sestanku. 
Zdaj zbirajo za kable. Projektanti so si že ogledali teren in 
napisali seznam. Zdaj bo kable treba kmalu plačati. Se
veda ni pametno govoriti o tem, da se vse izračunava 
v zahodnonemških markah, toda zdi se, da je to edina 
realna podlaga za izračunavanje prispevka. Zato so prebi
valci Brega in Pakega in dela Borovnice (za progo) doslej 
plačali približno 1600 DEM (prvi obrok 44.000.000, drugi 
obrok 3.200.000, tretji obrok konec avgusta 5.000.000 
- kako pada dinar?), sredi oktobra pa pride naslednje 
plačilo. 

Za zdaj se še ne ve, koliko bo vse skupaj stalo, vendar je 
verjetno plačana že več kot polovica telefonskega prik
ljučka. Gradbeni odbor skrbi, da je zbrani denar varno 
naložen in pošteno obratovan. Tako ne izgublja vrednosti. 

Kdaj naj bi zazvonilo? Nekje spomladi prihodnje leto. 
Rok za dobavo centrale je konec novembra letos. 



Bistra '89 
Pod pokroviteljstvom DO 

LIKO Vrhnika so v dneh od 
15. septembra do 17. sep
tembra potekali 13. kulturni 
dnevi BISTRA '89. 

Na otvoritvenem dnevu je 
bilo podeljeno državno odli
kovanje: red zaslug za narod 
s srebrno zvezdo je prejela 
Cankarjeva knjižnica. Pode-

ranje in svobodno menjavo 
dela. Poleg aktivnega ljubi
teljskega ustvarjanja na lite
rarnem in likovnem po
dročju pa v zadnjem času 
sodeluje pri akcijah vrstva 
kulturne dediščine. Ohranile 
so se Kašča na Verdu in 
v Mali Ligojni in zaživela je 
Lavrenčičeva hiša. 

Ijena so bila tudi Petkov 
škova priznanja in priznanja 
Inovatorjem iz občine Vrh
nika. 

Petkovškovo priznanje 
podeljuje Kulturna skupnost 
Vrhnika za dolgoletno delo
vanje na področju kulture. 
Letošnji nagrajenci so: 

MILORAD BORČIČ je. 
svoje življenje posvetil foto
grafiji. Skoraj nI dogodka 
v mestu In tudi širše v ob
čini, da ne b&aktlvno sodelo
val in ga dokumentiral. Nje
gov atelje Je prava zaklad
nica fotografij, ki pripovedu
jejo o življenju na Vrhniki. 

PAVEL MRAK Je od leta 
1975, ko Je začel z delom 
v amaterski gledališki sku
pini, vseskozi aktiven na 
mnogih področjih kultur
nega življenja v občini. Bil je 
med ustanovitelji zveze kul
turnih organizacij in njen 
prvi predsednik. Skupščino 
kulturne skupnosti je vodil 
dva mandata In tudi še sedaj 
predseduje Odboru za plani-

MINKA RACMAN je men
torica šolskega kulturnega 
društva osnovne šole Log-
Dragomer. Za tem formalnim 
razpisom se skriva veliko 
njenega vlaganja v dogaja
nje na šoli in v njeni okolici. 
Na Logu In v Dragomerju so 
novi priseljenci številčno 
prerasli stare prebivalce in 
na vseh področjih družbe
nega življenja je bilo po
trebno orati ledino. V šol
skem kulturnem društvu da
nes deluje blizu 400 učen
cev. Njihovo dejavnost pa 
usmerja tovarišica Minka 
Racmanova. 

INDUSTRIJA USNJA VRH
NIKA - TOZD USNJARNA Je 
vedno imela posluh za kul
turne dogodke. V »Koreji« Je 
gostovala knjižnica, imajo 
pevski zbor, razstavni pro
stor, odkupujejo likovna 
dela, skrbijo za prostore za 
kulturne dejavnosti, v zad
njih letih pa so z odkupom 
Stare pošte in predmetov 
v njej zagotovili zanamcem 

objekt kulturne dediščine, ki 
ga danes še ne znamo do
volj ovrednotiti. 

Nagrade 
INOVATOR za leto 
1988 

Na osnovi sprejetega plana 
je Občinska raziskovalna 
skupnost z razpisom v »Na
šem časopisu« pozvala vse 
delovne organizacije in kra
jevne skupnosti v občini, da 
pripravijo svoje kandidate za 
nagrade inovatorjem in izumi
teljem za leto 1988. Nagrade 
so podelili na posebni sloves
nosti v Bistri. 

Na podlagi sprejetih predlo
gov, so nagrade prejeli nasled
nji inovatorji: 
JANEZ MALAVAŠIČ iz IUV 
- TOZD Usnjarna 
za izdelavo nove stiskalnice za 
odpadne strugotine, izdelavo 
regalov za vzorčne plošče in 
izdelavo hidravličnega dviž
nega vozička 

STANE MATIČIČ iz IUV 
TOZD Usnjarna 
za inovacijo »Izboljšave na 
elektronapetostni opremi 
v energetskem obratu« 

MARKO KASTELIC iz DO 
LIKO Vrhnika 
je razvil krmilnik PKL - 87, ki 
ima svojo lastno zasnovo in 
vodilo 

JANEZ MATTIAS iz DO LIKO 
Vrhnika 
Ohišja diskov tip M 2322 K in 

Državno odlikovanje Cankarjevi 
knjižnici 

CANKARJEVA KNJIŽNICA VRHNIKA je lansko leto 
praznovala 30-letnico delovanja. Od skromnih začet
kov delovanja v lesni baraki IUV ob Tržaški cesti, se je 
v teh letih razvila v dobro urejeno splošno izobraže
valno knjižnico, ki opravlja tudi matično dejavnost. 
Poleg osnovne dejavnosti, so delavke razvile številne 
oblike drugih dejavnosti in jih uveljavile v svojem 
okolju. 

Uspešnost njenega delovanja dokazujejo: knjižni 
fond 54.500 knjig, 54.000 obiskovalcev, letna izposoja 
160.000 knjig, številni literarni večer, predstavitve 
knjig, srečanja z ustvarjalci, likovne in druge razstave 
v povezavi z Galerijo Doma. Cankarjeva knjižnica se je 
v preteklem obdobju izkazala kot uspešen organizator 
kulturnega življenja v občini Vrhnika. 

Na pobudo predsedstva SO Vrhnika Je predsedstvo 
SFRJ sprejelo sklep o podelitvi Reda zaslug za narod 
s srebrno zvezdo Cankarjevi knjižnici Vrhnika. 

M 2333 K, ki so bili dobavljeni 
iz uvoza (ZR Nemčija) so pov

zročala preveliko pregrevanje 
diskovnih enot. Zaradi tega so 
se glave na disku pokvarile. 
Z izdelavo novega ohišja se je 
pregrevanje diskovnih enot od
pravilo. Uvozni material se je 
nadomestil z domačim. 

STANE PELKO in IVAN 
ŠIVIC 
sta predelala stroj MEBLO za 
rezkanje robov pri naslonjalih 
za stole oziroma za zahtev
nejše krivine. 

JANEZ KAVČIČ 
je v delovni enoti Proizvodnja 
strojev podal koristen predlog 
za izdelavo naprave za izde
lavo utorov na skobelnem 
stroju, kajti obdelovance z dol
gimi utori niso mogli obdelati 
v lastni proizvodnji. 

Iščemo dobrega gospo
darja! 

Slovenska akcija »Iščemo 
dobrega gospodarja« bi lahko 
zajela sotesko Pekel, ki je bila 
nekoč ponos borovničanov, 
danes pa kaže žalostno po
dobo, saj je stari mlin že zdav
naj propadel, koča, ki je bila 
last taborniškega odreda, pa je 
tik pred propadom. 

Gostilničar Mazi in KS nika
kor ne morejo najti skupnega 
jezika, da bi uredili to kočo. 
Najbrž se bo morala sama po
dreti. 

Tudi steze ob slapovih so 
zaraščene in težko prehodne, 
skoraj nevarne. Planinsko dru

štvo, ki je vzdrževalo to pot, 
obstaja le še na papirju. Če 
boste hodili po teh poteh, 
imate možnost ponesrečiti se 
ali pa celo izgubiti se s poti, saj 
so markacije že zdavnaj zble
dele. 

Edina svetla točka je sme
tišče pred Peklom, ki ga je KS 
očistila, saj so pralne stroje in 
ostalo nesnago odpeljali tja, 
kamor spadajo. 

Kdo bi bil lahko dober go
spodar? Najbrž Borovničani 
sami, samo malo volje je po
trebno pokazati. Le dobre po
strvi v gostilni nas ne smejo 
zavesti, da bi na ostale lepote 
soteske pozabili. 

A. D. 

Koor 
Scaramouche 
na Vrhniki 

»Zbor Scaramouche - se 
vam ne zdi, da ste že slišali 
zanj?« 

»Ne?« 
»Kaj pa, če omenimo še 

Dekliški pevski zbor Vrh
nika?« 

»Seveda!« se boste spom
nili redni bralci Našega ča
sopisa in ljubitelji zborovske 
pesmi. »Dve leti nazaj so de
kleta obiskala Nizozemsko 
In njihovi gostitelji so bil! 
člani zbora Scaramouche.« 

Prav Imate! »Scaramo
uche« so naši prijatelji iz Ol-
denzaal-a na Nizozemskem. 

Dve leti sta za marsikoga 

dolgo obdobje - naši spo
mini na prečudovito popoto
vanje in prijaznost, s katero 
smo bile sprejete, pa so 
sveži, kot da bi se šele pred 
tednom dni vrnile domov. 
Neverjetno, koliko lahko člo
vek doživi v nekaj dnevih! 
Nikoli ne bomo pozabile to
plega sprejema nizozemske 
publike, ki je bila navdušena 
nad slovensko pesmijo. Pa 
obisk mlinov na veter in pra
vih pravcatih »coklarjev«, ki 
so nam pokazali, kako iz 
kosa lesa napravijo značilne 
nizozemske cokle. Prav go
tovo pa je bil najrazburlji-
vejši izlet v nizozemsko pre
stolnico - Amsterdam. Vo
zile smo se z ladjo po kana
lih v mestu, si ogledate naj
manjšo hišo na svetu, muzej 
voščenih lutk, najzanimi
vejša pa je prav gotovo bila 
ulica Rdečih lučk. Ne, tudi 
na tulipane niso pozabili 

naši gostitelji. Omogočili so 
nam ogled cvetličnega vrta. 
Kar verjeti ne moreš, da ob
staja toliko različnih vrst tu
lipanov in toliko rož na enem 
mestu - res nepozabno doži
vetje. Ob večerih pa dru
žabna srečanja - pa kaj bi to, 
če sta bili nemščina in an
gleščina nekoliko okorni 
- smeha in zabave je bilo 
vseeno dovolj. 

Postali smo prijatelji in ob 
slovesu so tekle solze. Ob
ljuba, da se zopet srečamo, 
vendar tokrat na Vrhniki, pa 
še drži in srečanje je iz 
dneva v dan bliže. 

V začetku oktobra prihaja 
Scaramouche na Vrhniko. 
Priprave na njihov obisk so 
že v polnem teku, saj si že
limo, da bi naše snidenje po
tekalo brez zapletov in da bi 
jim ljudje in naša ožja domo
vina ostali kar v najlepšem 
spominu. Na žalost jim v pič

lih petih dneh ne bomo mo
gle pokazati vseh lepot in za
nimivosti Slovenije, prav go
tovo pa bodo začutili utrip 
slovenskega vsakdanjika, 
saj bodo prebivali v naših 
domovih. 

Scaramouche je mešani 
pevski zbor, ki se ukvarja 
predvsem z zabavno glasbo. 
Spremlja jih ansambel, ki je 
nepogrešljiv ob izvedbi zna
nih evergreen-ov, ki jih za
gotovo vsi poznate. 

Pravijo, da je njihov na
men zabavati ljudi, od tod 
tudi Ime »Scaramouche«, ki 
pomeni dvorni norček. 

Vabimo vas, da se sami 
prepričate, kako prijeten je 
večer v njihovi družbi. 

Torej, vidimo se v soboto, 
14. 10. 1989 ob 19.00 uri 
v osnovni šoli Ivan Cankar 
na Vrhniki! 

DPZ 

Vrhniške upokojenke so 
aktivne. Sezono 1988/89 
so zaključile udeleženke 
ročnih del in telovadbe. 

Vsako sredo med 15. in 
18. uro od oktobra do 
konca aprila se je redno 
udeleževalo do 20 upokoje
nih žena. Vsaka po svoje je 
ustvarjala umetnine plete
nja in kvačkanja. Vse se je 
vedno odvijalo v prijatelj
skih odnosih, dobri volji, 
petju in medsebojnem ra
zumevanju. Svojega oseb
nega praznika ni pozabila 
nobena, vsaka je prinesla 
raznih dobrot, seveda tudi 
nazdraviti je bilo potrebno 
in tako je bilo veselje še 
toliko večje za vse udele
ženke. Piko na i je dal zak
ljučni izlet v »Stari mlin« 
temu je sledil piknik, kjer pa 
ni manjkalo specialitet do
brih kuharskih mojstric 
v pokoju. 

Ob torkih ob 19. uri skozi 
celo sezono je 20-25 upo
kojenk obiskovalo uro telo
vadbe, ki jo vodi že vrsto let 
priljubljena tov. Marta Rija-
vec. Tov. Marta je zadnjo 
uro vadbe popestrila, saj je 
zopet povabila tržaško roja
kinjo slovenskega rodu, 
strokovnjakinjo gospo Pa-
vletičevo. Nazorno je prika
zala nekaj novih vaj z ela
stiko in palico. Predno smo 
se razšle, je tov. Marta 
predlagala, da nas vabi tudi 
letos na zaključni piknik 
v njeno kraljestvo pod goz
dom na Mirke, predlog je bil 
z navdušenjem sprejet. 
Tudi sem so upokojene te-
lovadkinje prinesle svoje 
kuharske specialitete, svoje 
prave kuharske mojstrovine 
je še dodala tov. Marta. 

IVA PEČAR 

KMEČKA ZVEZA 

Kaj bo 
z zemljo? 

Člani Slovenske kmečke 
zveze, vrhniške podružnice, so 
se po letu dni delovanja zbrali 
na prvem rednem občnem 
zboru in pregledali, kaj je bilo 
opravljenega na podlagi pro
grama, ki so ga sprejeli. Pred
sednik upravnega odbora po
družnice, dipl. inž. Leon Go-
stiša je naštel nekatere dejav
nosti, ki so potekale med kmeti 
v vrhniški občini. 

Najbolj odmevna akcija je 
bila seveda brezplačna delitev 
mleka 29. junija letos, ko je 
Slovenska kmečka zveza raz
glasila bojkot oddaje mleka in 
mesa. V vrhniški občini so 
mleko brezplačno delili na treh 
krajih: na Vrhniki, v Borovnici 
in v Dragomerju. Razdelili so 
več kot 800 litrov mleka, poskr
beli pa so tudi, da so s plakati, 
lepaki in dopisi opozorili na na
men akcije. 

Manj spektakularno je se
veda potekalo drugo delo: 
prednostna naloga vrhniške 
podružnice SKZ - in na usta
novnem občnem zboru je bila 
za ta namen ustanovljena po
sebna komisija - je prizadeva
nje za vrnitev odvzete kmečke 
zemlje. Člani podružnice so 
s predstavniki zemljiške skup
nosti in kmetijske pospeše
valne službe pri vrhniški za
drugi imeli kar nekaj sestankov 
s predstavniki Ljubljanskih 
mlekarn, izkazalo pa se je, da 
kljub tehntnim argumentom, ki 
so nastali na podlagi ogleda 
zemljišč, kako so obdelana, ni 
mogoče spremeniti mlačnega 
stališča vrhniškega izvršnega 
sveta in tudi ni mogoče ukre
pati zaradi zdaj veljavnih pred
pisov. Vrhniški kmetje seveda 
še vztrajajo pri stališču, da je 
treba zemljo razdeliti kmetom, 
saj jim je bila neupravičeno 
odvzeta. 

Bile so tudi nekatere druge 
aktivnosti: nekajkrat so prote
stirali proti merjenju mlečne 
tolšče, protestirali so tudi za
radi načina, kako skladiščijo 
mineralna gnojila v zadružni tr
govini. Odgovora še niso do
bili. Ukvarjali so se tudi 
s škodo, ki jo na poljščinah 
naredi divjad in lovci so jim 
odgovorili, naj bodo pri ceni
tvah v prihodnje navzoči tudi 
strokovnjaki pospeševalne 
službe pri KZ. Po politični plati 
so člani SKZ Vrhnika delegirali 
predstavnika v občinsko kon
ferenco SZDL. 

Trenutno je v podružnici 
včlanjenih 205 članov, obč
nega zbora pa se jih je udele
žilo kakih 35. Glede na to, da 
v podružnico še zdaleč niso 
vključeni vsi kooperanti kmetij
ske zadruge in da je bila tudi 
udeležba na vsebinsko boga
tem občnem zboru bolj pičla, bi 
kazalo razmisliti o tem, ali ni 
temu vzrok tudi preslaba ob
veščenost o delovanju SKZ ali 
pa morda tudi apatičnost med 
kmeti. Tisti pa, ki so se obč
nega zbora udeležili, so 
s sproženimi vprašanji v raz
pravi dokazali, kako občutljiva 
so dandanes vprašanja raz
voja kmetijstva, ter položaj 
kmeta, ki je z njimi povezan. 

Govorili so o predragem soci
alnem zavarovanju, zlasti poh
vale vreden pa je predlog, da 
zberejo pomoč za kmete, ki so 
jih prizadela letošnja neurja. 

VABILO 
Mešani pevski zbor IVAN CANKAR, 

ki je nastal z združitvijo ženskega pev
skega zbora Sinja Gorica in moškega 
pevskega zbora Usnjarna Vrhnika vabi 
v svoje vrste nove pevke in pevce. Kan
didati se lahko udeležijo pevskih vaj 
vsak ponedeljek ob 20. uri v osnovni 
šoli IVAN CANKAR. 

Informacije dobite na tel. št. 752-358 
(zvečer). > •' 

ODBOR Me PZ IVAN CANKAR 



POŽAR V VRHNIŠKEM LIKU 

Čimprej ublažiti 
posledice 

Požar je izbruhnil v strojnem 
oddelku v DE PKMP Verd dne 
21. 6. 1989 ob 7.40 uri. De
lovna enota zaposluje 240 de
lavcev, njena proizvodnja pa je 
v celoti namenjena v izvoz. 
Mesečna vrednost izvoza 
predstavlja cca 60% celot
nega izvoza delovne organiza
cije, ki znaša 15 mio USD 
letno. 

Po raziskavi, ki so jo opravili 
strokovnjaki UNZ Ljubljana-
okolica, je požar povzročila 
PUH-eksplozija precejšnjega 
števila odpraševalnih vreč na 
notranje »MOLDOVV« odpra-
ševalni napravi. 

Pri gašenju je sodelovalo 
kar 195 zunanjih gasilcev z 28 

glav za celotno nastalo škodo 
prejeli 123.053.970.000 din. 

Se med gašenjem so se na 
Verdu sestali člani komiteja za 
SLO in DS, vodstvo DO in DE 
ter predsednik IS SO Vrhnika 
ter sprejeli ukrepe v zvezi s sa
nacijo razmer, zavarovanjem 
premoženja in organiziranju 
proizvodnje. Sanacija pogo
rišča se je pričela takoj, ko je 
bil požar pogašen, to je istega 
dne popoldne. 

Prioritetna naloga pa je bila 
prezaposlitev delavcev te de
lovne enote in vzpostavitev za
časne proizvodnje v vseh mož
nih prostorih. Delavce smo 
prerazporedili v druge delovne 
enote v okviru delovne organi-

ZAHVALA 
»Vsem, ki so v SREDO, 21. 6. 1989 sodelovali pri 

gašenju velikega požara na objektih delovne organizacije 
na lokaciji Verd se želimo javno iskreno zahvaliti. 

Le velikemu požrtvovanju, njihovi strokovni usposoblje
nosti ter takojšnji intervenciji članov prostovoljnih gasilskih 
društev in industrijskih gasilskih društev iz občin Vrhnika in 
Logatec, starešinam in vojakom kasarne Ivana Cankarja in 
Ignaca Voljča z Vrhnike, članom poklicne gasilske brigade 
iz Ljubljane in posameznikom, ki so se vključili v gašenje 
se moramo zahvaliti, da smo ta požar pravočasno omejili 
in tako preprečili še večjo katastrofo. 

Takoj po nesreči so nam mnogi kolektivi, naši poslovni 
sodelavci, organizacije in društva ter številni posamezniki 
izrazili svojo pripravljenost, da nam pomagajo pri opravlja
nju posledic nesreče. 

Tudi njim se iskreno zahvaljujemo. O konkretni obliki 
pomoči se bomo s posamezniki posebej dogovorili. 

Vrhnika, 27. 6. 1989 
Kolektiv DO »LIKO« Vrhnika 

in IS SO Vrhnike 

Zahvaljujemo se tudi IS Skupščine občine Vrhnika, za 
njihovo vsestransko pomoč pri gašenju požara, kakor tudi 
pri sanaciji in aktivnostih za ponovno usposobitev proiz
vodnega procesa. 

DO » LIKO« Vrhnika 

intervencijskimi gasilskimi vo
zili in je trajalo do 11.00 ure. 
Pri požaru je bilo uničenih 
preko 4.000 m 2 površine in si
cer objekti s strojno opremo in 
zalogami. 

V celoti je zgorel strojni od
delek, oddelek montaže s pa
kirnico ter vsemi instalacijami 
za proizvodnjo. 

Ocenjena škoda na dan po
žara (21. 6. 1989) na zgradbi, 
opremi, zalogah (nedovršena 
proizvodnja, gotovi izdelki, 
drobni inventar, rezervni deli, 
repromaterial), zaradi izpada 
dohodka, zaradi izpada oseb
nih dohodkov, zaradi izpada 
amortizacije ter zaradi čiščenja 
in rušenja, znaša 
210.702.113.000 din. 

Iz naslova zavarovanja smo 
od Zavarovalne skupnosti Tri-

zacije, uvedli smo tretjo iz
meno v stolarni v Borovnici in 
čimprej poskušali usposobiti 
ohranjeno strojno opremo in 
pričeti z začasno proizvodnjo 
na Verdu. 

Zagotovili smo povečan ob
seg kooperacij, ker smo želeli 
zadržati vsa naročila tujih ku
pcev, s tem, da smo nekoliko 
zamaknili roke odprem. 

Pričeli smo tudi z odstranje
vanjem pogorišča in pristopili 
k gradbeni sanaciji. Pri tem so 
nam veliko pomagali tudi ko
lektivi iz naše občine s svojimi 
delavci ter nekateri drugi ko
lektivi iz naše panoge. 

Prav tako smo pričeli z izde
lavo sanacijskih študij in pro
jektov, tehnoloških rešitev, 
gradbeno in instalacijsko ob
novo ter nabavo strojne 
opreme. 

Vsa dela potekajo vzpo
redno z izvajanjem posamez
nih opravil. Izdelan je terminski 
plan, po katerem naj bi vsa 
dela zaključili do konca de
cembra tega leta. Pri tem se 
srečujemo z določenimi pro
blemi, kot so dolgi dobavni 
roki, velik je delež uvozne 
opreme z vsemi spremljajočimi 
postopki ipd. 

Za sanacijo ne bodo zado
stovala sredstva, ki smo jih 
prejeli od Zavarovalne skupno
sti Triglav. Zato bomo morali 
kriti razliko do dejanskih stro
škov iz lastnih sredstev. Pri 
tem pa pričakujemo tudi po
moč širše družbenopolitične 
skupnosti in sicer sredstva 
sklada skupnih rezerv gospo
darstva SRS, sredstva Zveze 
skupnosti za zaposlovanje, iz 
razvojnega dinarja, dodatna 
sredstva DPS, namenska 
sredstva za preventivo pri Za
varovalni skupnosti Triglav in 
LB. 

Pričakujemo določeno razu
mevanje tudi v okviru občine 
same. 

Tako smo že realizirali soli
darnostne pomoči iz sredstev 
OSS za najbolj socialno ogro
žene delavce te delovne 
enote. Cenimo pobudo OSS 
ter IS Vrhnika, naj bi vsi zapo
sleni v občini prispevali en de
lovni dan. Prav tako smo pre
jeli iz Republiškega solidar
nostnega sklada 500 mio din 
kot nepovratna sredstva ter iz 
kratkoročnih sredstev in sred
stev DPS 1 mlrd din, ki so dana 
kot kredit pod ugodnejšimi po
goji. 

Zelo so nam pomagali neka
teri naši kooperanti pa tudi ne
kateri dobavitelji, tako da lažje 
organiziramo proizvodnjo. 
V okviru delovne organizacije 
je za izvedbo vseh nalog po 
posameznih področjih delavski 
svet imenoval odgovorne 
osebe ter sprejel potrebne 
ukrepe, katerih uresničevanje 
sproti preverja. 

Prav tako smo realizirali po
moč pri obnovi in sanaciji, ki so 
nam jo dale sledeče OZD: Ko
vinarska Vrhnika, SGP Gro
suplje, IUV Vrhnika, Komu
nalno podjetje Vrhnika Tenolit 
ter Borovnica, Brest Cerknica, 
Slovenijales Radomlje in KLI 
Logatec. Vsem se za pomoč 
zahvaljujemo, prav tako pa 
tudi tistim, ki so pomoč ponu
dili, pa je dosedaj še nismo 
potrebovali. Posebej pa smo 
hvaležni predsedniku IS SO 
Vrhnika, ki je pomagal oz. po
sredoval pri vseh postopkih 
sanacije in iskanja finančnih 
možnosti v okviru ožje in širše 
DPS. 

Z velikim razumevanjem pa 
so nastalo situacijo sprejeli 
tudi člani kolektiva. 

Že v juliju so za odpravo po
sledic požara namenili tri 
enodnevne zaslužke. Odločili 
so se, da bodo vsi delavci do 
konca leta opravili dva solidar
nostna dneva v proizvodnji, 
medtem, ko so delavci DE 
PKMP predlagali, da bi za od

pravo posledic namenili kar 
štiri solidarnostne dneve. 

Tudi sindikat sproti preverja 
socialno stanje posameznih 
zaposlenih in delavcem, ki ži

vijo v dejansko težkih razme
rah tudi namenja pomoči iz 
svojih sredstev. 

Vsa naša prizadevanja so 
torej usmerjena tako, da bi 

čimbolj ublažili posledice po
žara, ki pa bodo gotovo vpli
vale tudi na naše bodoče po
slovne rezultate. 

»LIKO« Vrhnika 

GOZD - DIVJAD 
O umiranju gozdov v naši občini smo že 

večkrat pisali. Naj samo ponovimo, da sodijo 
naši kraški gozdovi med zelo ogrožene goz
dove v Sloveniji. 

Poleg problema umiranja gozdov, pa se goz
darji srečujejo še z enim zelo žgočim proble
mom, to je s preštevilčno parkljasto divjadjo. Ta 
z objedanjem zavira, pogosto pa tudi onemo
goča naravno obnovo gozdov, še veliko večje 
probleme, kot z zaviranjem naravne obnove, 
pa povzroča divjad s tem, ko objeda predvsem 
listavce. Tako ti počasi izginjajo iz gozdnega 
mladja, s tem pa iz mešanih gozdov posto
poma nastajajo pretežno čisti sestoji iglavcev, 
ki pa so ekološko sila nestabilni. Področji naj
bolj intenzivnega umiranja gozdov in najmoč
nejšega pritiska divjadi se prekrivata. To pa 
povzroča gozdarjem tudi velike preglavice pri 
strokovni sanaciji razpadajočih gozdov jelke in 
bukve. 

Okrog leta 1960 se je iz notranjih gozdov 
pričela v naše gozdove priseljevati jelenjad. 
Z izgradnjo avtoceste pa so bile prekinjene tudi 
selitvene poti proti severozahodu. Tako se je 
pričela divjad koncentrirati na področju Gojitve
nega lov'šča Ljubljanski vrh. Prav s tem obdob
jem pa sovpada tudi pojav prvih objedanj 
umetno osnovanih nasadov. Pritisk na te na
sade se je potem iz leta v leto stopnjeval, tako 
da brez zaščite sadik proti objedanju obnova 
teh gozdov že dolgo ni več mogoča. 

Na osnovi popisa objedenosti gozdnega mla
dja iz leta 1977, je bilo ugotovljeno, da je tedaj 

pritisk divjadi na naše gozdove dosegel zgornjo 
dopustno mejo. Iz popisov v letih 1985 in 1988 
pa je razvidno, da divjad povzroča v naših 
gozdovih veliko večje škode, kot so jo pa le-ti 
sposobni prenesti. Tako je bila v letu 1988 
ugotovljena v Gojitvenem lovišču Ljubljanski 
vrh 49% objedenost mladja listavcev, v Lovski 
družini Borovnica pa 54 % objedenost. Gozdarji 
pa trdijo, da je zgornja dopustna meja za koli
kor toliko uspešno obnovo gozdov pri 30%. 

Da bi škode po divjadi spravili v razumne 
okvire, so se gozdarji in lovci Gojitvenega lo
višča Ljubljanski vrh dogovorili o izvajanju vrste 
dodatnih del in ukrepov. 

Tako so se lovci obvezali, da bodo poveče
vali odstrel divjadi tako dolgo, da bo poškodo-
vanost gozdnega mladja padla pod zgornjo 
dopustno mejo. Hkrati pa bodo skupaj z goz
darji izvajali vrsto ukrepov za izboljšanje po
nudbe hrane v lovišču. Ti ukrepi zajemajo koš
njo prehranskih krp znotraj gozdov in dodatno 
zimsko krmljenje. Gozdarji pa so prilagodili iz-
sekovanje leske potrebam divjadi. 

Da bi lovci lažje realizirali odstrel, ter da bi 
divjad imela vsaj v nekaterih gozdnih predelih 
mir pred stalnimi avtomobilskimi obiskovalci, so 
se gozdarji in lovci odločili, da zapro posa
mezne gozdne ceste z zapornicami. Tako je 
bilo v letu 1988 občasno ali stalno zaprtih že 
450ha gozdov. Prav te dni pa postavljajo še 
dodatne zapornice. Prav tako pa v času ruka 
na rukališčih gozdarji ne izvajajo nobenih del. 

Tako gozdarji kot lovci pa menijo, da bodo 
vsi ti ukrepi le stežka rodili sadove, če podobnih 
ukrepov ne bodo izvajali tudi v sosednjih lov
skih družinah (LD Borovnica). 

J. V. 

Obnovljena 
podružnična 
cerkev na Pakem 

Vaščani Pakega in Brega so 
se kar lepo odzvali in materi
alno (tudi v lesu) in denarno 
prispevali za obnovo strehe 
kulturno zaščitene cerkvice 
svetega Miklavža na Pakem. 
Pred nekaj leti je bil obnovljen 
zvonik, ker pa je puščala tudi 
streha, je bilo popravilo nujno. 
Dela so izvedli konec julija, ko 
so ujeli nekaj lepega vremena, 
zdaj pa je treba do konca na
praviti še žlebove in obrobe, 
da ne bo zamakalo. V prihod
nje, pravijo, bodo poskrbeli, da 
se ne bo dvigala talna vlaga, 
zato bo nujnih tudi nekaj kore
nitih posegov v tlak. Pohvaliti 
jih je treba za posluh, ki ga 
imajo za kulturnozgodovinski 
spomenik. Tudi njihovi predniki 
(pred več kot dvesto leti so 
zgradili cerkev, morala je biti 
ob vodi, saj sicer ne bi imela 
tega zaščitnika) so nekoč 
v preteklosti to cerkev zgradili 
s »samoprispevkom«. 

Knjižnica v Podlipi 

V Borovnici so dobili maketo mostu, ki je včasih krasil vas. Izdelek j« 
in ga poklonil KS. Postavili so ga pod ostanek mosta, ki iz leta v leto ! 
nesrečo v okolici ne bo treba dolgo čakati. Mogoče se bo potem neki 
treba popraviti. Če ne celo podreti... (A. D.) 

razpada, zato na 
pomnil, da ga je 

Vsem, ki so nam kakorkoli po
magali pri reševanju požara se 
najlepše zahvaljujemo. Po
sebna zahvala pa gasilskim 
enotam, vsem sosedom, 
zdravniku dr. Petrovčiču ter so
delavcem ISKRA ANTENE 
Vrhnika. 

Navada je, da se ob praznikih, takih in drugačnih, slavijo 
delovne zmage in nove pridobitve. Tudi v Podlipi niso izjema, saj 
so ob krajevnem prazniki odprli knjižnico. 

»Kar se zmenimo, to naredimo,« je rek, ki se ga Podlipci držijo 
pa so tako zapolnili še zadnji prostor, ki so ga imeli na voljo 
v prenovljenem gasilskem domu, ki je središče družabnega živ
ljenja prebivalcev Podlipe in Smrečja. 

Knjižnica ima na voljo okoli 1400 knjig, ki so jih zbrali krajani 
sami. Vsem darovalcem, ki jih ni malo, se najlepše zahvaljujejo, 
posebej še vrhniški knjižnici, ki jih je pomagala pri sami organiza
ciji knjižnice. 

Kakšno zanimanje za knjižnico obstaja v Podlipi, je težko 
govoriti, ker obratuje šele mesec dni in to v času dopustov. Večje 
zanimanje pričakujejo v jesenskem in zimskem času. Literature, 
ki je na voljo vseh vrst, je največ namenjene mladim, ki obiskuje 
šole, saj je velika večina knjig namenjena za čtiva. S tem bodo 
imeli podlipski šolarji krajšo pot do knjižnice, ki so jo do sedaj 
obiskovali na Vrhniki. 

Knjižnica je v poletnih mesecih odprta enkrat tedensko, in sicer 
v petek v popoldanskih urah, v zimskem času pa bo odprta trikrat 
tedensko. 

Zbiranje knjig še vedno poteka, pa se priporočajo, da jim pri 
ustvarjanju knjižnice pomagate tudi vi. 

A. D. 



Šola v naravi, da ali ne? 
Tudi letos smo v naši občini 

za vse četrtošolce organizirali 
šolo v naravi. 

Kar 324 otrok z osnovne 
šole na Vrhniki, v Borovnici in 
v Log-Dragomerju ter 13 otrok 
s šole s prilagojenim progra
mom je skupaj z 48 spremlje
valci (vaditelji, razredniki ter 
zdravnica) preživelo 10 dni 
v Valovinah pri Pulju. 

Sam program šole v naravi 
teče uspešno že vrsto let in je 
do sedaj »premagoval« vse 
ovire, le-teh pa je vedno več; 
od ideje, da bi šolo v naravi 
popolnoma ukinili, do manj 
ostrih, kot je predlog, da bi jo 
skrajšali na 7 dni. Upamo 
lahko le, da bodo starši vsem 
težavam navkljub še naprej 
vztrajali, da v občini šolo v na

ravi ohranimo, zakaj, pa bomo 
skušali povedati v naslednjih 
vrsticah. 

Poleg dejstva, da se otroci 
nauče plavati, je prava vred
nost šole v naravi nekje drugje. 
Marsikateri učenec je ned
vomno prvič brez staršev od 
doma in s tem tudi prvič s svo
jimi vrstniki za dalj časa. In 
prav to so tisti pomembni novi 
pogoji življenja, na katere se 
mora navaditi. 

To pa so stvari, ki so za otro
kovo nadaljnje vključevanje 
v svet odraslih in s tem tudi 
v svet samostojnosti in odgo
vornosti za svoja dejanja še 
kako pomembne. 

Opozoriti velja na pomen 
šole v naravi še z drugega zor
nega kota. Otroci se nauče 
plavati, zato se nam v občini 
že več kot desetletje ni utopil 
noben učenec zaradi neznanja 
plavanja. Temu je nedvomno 
veliko pripomogla prav šola 
v naravi. 

Vsako leto je v šoli v naravi 
dobrih 25% otrok, ki še ne 
znajo plavati. Le ti teh deset 
dni posvetijo predvsem učenju 
plavanja, medtem ko bi za vse 
ostale organizatorji, to sta 
predvsem občinska izobraže
valna skupnost in zveza teles-
nokulturnih organizacij, želeli 
program dopolniti oziroma raz
širiti. 

Radi bi naučili učence kaj 
več o morju, o morskih tokovih, 
o vetrovih... za kar pa bi jim 
zelo prav prišel manjši čoln, 
jadrnica ali pa surf. Toda, kako 
priti do teh dragih pripomoč
kov! 

Morda bi lahko pri tem po
magalo vrhniško gospodar
stvo, sindikat... Marsikdo bo 
takoj rekel, že zopet hočejo 
denar, ne bo pa pomislil, da 
gre tu le za naše otroke. Čim 
več se bodo v mladosti naučili 
in spoznali tem več bodo kas.-
neje lahko dajali od sebe. 

Ob koncu tega zapisa po
vejmo še, kaj otroci poleg pla
vanja še počno. Vsak dan 
imajo dve do tri ure pouka, or
ganiziran je naravoslovni dan, 
likovna kolonija, pripravljajo 
stenčas, odidejo na ogled 
Arene in Brionov, organizirajo 
si ples in piknik, od športnih 
dejavnosti pa pripravijo orien
tacijski pohod, na razpolago 
imajo namizni tenis, badmin
ton... Skratka lepo jim je. 

Pa poglejmo še, kaj sami 
udeleženci menijo o šoli v na
ravi. 

Miha Burnik - Ni mi žal, 
da sem šel. Lepo je tu. Najraje 
se kopam. Moram reči, da se 
med seboj dobro razumemo, 
pa čeprav se včasih le spore-
čemo. 

Miro Rode - Sploh mi ni 
dolgčas. Uvrščen sem sicer 
med neplavalce, pa nič hu
dega, se bom že naučil plavati. 
Mislim, da smo srednje pridni, 
tovariši pa so kar v redu. 

Dina Kuduzovič - Dolgčas 
mi je že po starših, pa kljub 
temu ne bi šla sedaj domov, 
bom kar ostala. Med prostim 
časom rada berem ali pa se 
igram s sošolkami. 

CVETKA GLUMAC 

NAŠI MALI ŠOLARJI V VALOVINAH 

Doživetje za otroka 
VVO Antonije Kucler, Skup

nost otroškega varstva in 
ZTKO že nekaj let uspešno or
ganizirajo letovanje predšol
skih otrok v Valovinah Pri Pu
lju. V to obliko vzgojnega dela 
so vključeni otroci priprave 
otrok na šolo iz dnevnega var
stva, skrajšanega programa, 
ter otroci iz razvojnega od
delka, ki deluje v okviru naše 
organizacije. 

V letošnjem letu kljub soraz
merno visoki ceni, ki so jo 
mnogi starši težko prispevali 
za svojega otroka, se število 
bistveno ni zmanjšalo, saj je 
letovalo 132 otrok. Za vzgojno 
delo je na letovanju skrbelo 16 
vzgojiteljev iz VVO, 1 vaditelj 
ZTKO in zdravnik iz ZD Vrh
nika. Po dogovoru z Arenaturi-
stom prilagodimo dnevni red in 
prehrano v Valovinah predšol
skim otrokom. Splošno dogo
varjanje in sestavljanje najpri
mernejših jedilnikov zagotavlja 
našim otrokom zdravo in 
ustrezno prehrano. V času le
tovanja imajo na dan tri tople 
obroke in dve malici, ki jih ob 
lepem vremenu nosijo na 
plažo. 

Program plavalnega tečaja 
izvajamo po usmeritvah Za
voda za šolstvo, vendar vsak 
vzgojitelj - vaditelj upošteva 
posebnosti svoje skupine 
osmih otrok. 

Ugotavljamo, da ugodno 
vplivajo na rezultate plavalno 
mešane skupine, saj pogum-
nejši otroci ugodno vplivajo na 
manj samostojne in plašne 
otroke. Ta oblika zahteva od 
vaditeljev mnogo več napora, 
saj se mora pri »učenju« pla
vanje prilagajati, iskati vedno 
nove vsebine, da pritegne 
otroke k vadbi in jim privzgaja 
veselje do plavanja. 

V prvih dneh, ko se otroci 
dobro vživijo v novo okolje, pri
vadijo na vodo, opravimo testi
ranje: plavalci, polplavalci in 
neplavalci. Po opravljenem te
stiranju vaditelji po dogovoru 
pripravijo program dela, ki ga 
prilagajajo vremenu in razpolo
ženju otrok v dopoldanskem in 
popoldanskem času. Zadnji 
dan ob ugodnem vremenu 
opravimo drugo testiranje. 
Vzdušje na obali, saj vsi otroci 
bodrijo svoje vrstnike, pritegne 
še tako plašnega otroka, da 

Lepše ceste 
V Podlipi kmalu ne bo potrebno hoditi po 

makadamskih cestah, saj so se jih naveličali. 
Tako so maja letos dobili 2100 m2 nove as

faltne površine, in sicer na odseku v Dolini, 
odsek do pokopališča in odsek za Rovte. Iz
gradnjo so financirali večinoma sami (vsak, ki 
stanuje ob teh cestah za 75m 2 površine), saj so 
jim OZD pomagale pri predpripravi asfaltne 
površine. Največ pa je bilo opravljenih prosto
voljnih delovnih ur, tako fizičnih kot strojnih, saj 
so se dobro zavedali, da pri nas drugače pač 
ne gre. Ne gre pa tudi brez izjem, ki v takih in 
podobnih akcijah nočejo sodelovati, pa vseeno 
uživajo sadove dela drugih in tudi v Podlipi so 
bili taki, ki uživajo ko gledajo druge, ki delajo. 

Še en dokaz, da so se naveličali slabih cest, 
pa je rekonstrukcija ceste Podlipa-Smrečje, ki 
poteka po planu, saj je finančno podprta s sred
stvi iz samoprispevka. 

pokaže »puščico« ali preplava 
nekaj metrov, sposobnejši tudi 
do 30 m in več ob primernem 
spremstvu vaditelja. 

Vsako leto podelimo otro
kom posebne diplome »DEL
FIN PREDŠOLSKEGA 
OTROKA«. Vaditelji opišejo 
ustrezne rezultate, vendar tudi 
tisti manj uspešni, ki niso pre
magali strahu pred vodo, do
bijo diplomo za »igre ob vodi«. 

Kljub zahtevnemu delu ob 
morju, nam po večerji ne 
zmanjka volje in veselja za ra
zlične dejavnosti. Skupno 
z otroki pripravimo družabne 
večere: lutkovne igre, glas
bene večere, družabne teles-
nomoralne igre med enotami 
ali pa v zabavo otrok tekmujejo 
vaditelji - »Igre brez meja«, ki 

še posebno razvedrijo otroke. 
Saj vsak »navija« za svojega 
vaditelja. Tudi na ples v Stoji 
ne pozabimo, saj sodi k do
bremu razpoloženju na letova
nju. 

Želimo, da bi lahko to obliko 
vzgojnega dela še izvajali za 
predšolske otroke v naši ob
čini, ob uspešnem sodelovanju 
vseh odgovornih, da bi se šte-
vilneje vključevali predvsem 
otroci, ki niso zajeti v dnevno 
varstvo. Organizacija letovanja 
v Valovinah je zelo ugodna, 
kljub oddaljenosti, saj je tudi 
potovanje z vlakom v današ
njem času doživetje za pred
šolskega otroka. 

Vodja letovanja 
TILČKA HAFNER 

Drugo septembrsko so
boto smo lahko na radijskih 
valovih slišali oddajo 
»Prizma optimizma«, ki so jo 
posneli v Domu upokojen
cev na Vrhniki. To je bila le 
ena od prireditev, ki dvigajo 
življenjski utrip doma. Lepo 
je uspela, o samem snema
nju pa naj pove članek ene 
od stanovalk doma. 

Kar naenkrat se je razve-
delo, da bodo v našem domu 
snemali enourno radijsko 
oddajo »Prizma optimizma«. 
Ne veste, kako smo zaživeli, 
In to upravičeno! Prišli so 
- z vso opremo In nastopajo
čimi: Marjana Držaj z ansam
blom, pa citrarji In pevci 
- saj se niti vseh ne spom
nim! Pa tudi mi smo sodelo
vali. 

Snemanje je bilo zunaj 
v parku, vreme lepo - bilo je 
enkratno. Vse, ki so mogli In 
želeli, so sestre pripeljale 
ven, tako da je bilo veliko 
obiska. 

Tisti, ki so oddajo priprav
ljali, so bili preprosti, znali 
so biti z nami. Vso tremo, ki 
jo človek dobi ob taki priliki, 
so nam zbili. Oddajo je vodil 
Rado Časi - prima fant! Po
govarjal se je z nekaterimi 
od nas; zvedeli smo celo, 

kako se v domu dobi moža 
na kavo. Za to je poskrbela 
Marjanca Menart. Se nasme
jali smo se ob tem, kako sta 
z možem podirala posteljo. 
Ja, tako aH drugače - Imata 
se rada In lepo živita v tej 
domski skupnosti. Tudi pev
ski zbor je prišel do veljave, 
predstavila ga je pa Francka 
Reven. Tudi Marjana Držaj Je 
pokazala, da zna še peti. 
Tončka Pektellnova Je lepo 
povedala, kako se z vese
ljem ukvarja s svojim vrtom. 
Tov. direktorica je povedala 
vse o zgodovini In poslova
nju doma. Z delovno tera-
pevtko Andrejo sta govorila 
o tem, kaj se vse dogaja 
v domu. Tudi midva sva po
klepetala - izgleda, da kar 
preveč, saj mojih verzov 
sploh niso predvajali. Bodo 
pa v naslednji številki 
»Utrinkov« objavljeni! 
(Utrinki so naš, domski ča
sopis.) 

Tako smo bili zaposleni, 
da je vse zelo hitro minilo. 
Bili smo počaščeni, da so 
med tolikimi domovi izbrali 
ravno naš in to nam je dalo 
moč, da smo premagali 
tremo - saj to nI kar tako 
- priti na radio! 

FRANCKA POTREBUJEŠ 

NOVOSTI V CANKARJEVI KNJIŽNICI 
STROKOVNA LITERATURA: 
Amnestv poročilo 
Atlas Ljubljane 
Bajec, A.: Italijansko-slovenski slovar 
Berčič, H.: Vadi med delom 
Bor, M.: Veneti, naši davni predniki 
Beranger, P.: Nova pravila proizvodnje 
Cigoj, S.: Stanovanjska razmerja 
Direktor in podjetništvo v reformiranem socializmu 
Dobnik, J . : Vodnik po planinskih postojankah v SRS 
Dolenc, J . : Simon Gregorčič 
Enciklopedija vprašarlj in odgovorov 
Furet, F.: Misliti francosko revolucijo 
Geister, I.: Zgodbe iz grmovja 
Giddens, A.: Nova pravila sociološke metode 
Grad, F.: Zakonodajna funkcija republike 
Grosman, M.: Bralec in književnost 
Heidegger, M.; O vprašanju biti 
Held, D.: Modeli demokracije 
Husserl, E.: Kriza evropskega človeštva in filozofija 
Integralno besedilo ustave SFRJ 
Jacobson, R.: Lingvistični in drugi spisi 
Jelene, Z.: Izobraževanje odraslih 
Jurman, B.: Ocenjevanje znanja 
Južnič, S.: Politična kultura 
Kadunc, T.: Dar mojih rok 
Kancler, K.: Človek vedno potuje 
Kladnik, R.: Visokošolska fizika 
Knežević, A.: Halo 
Kobal, E.: Raziskovanja je odkrivanje novega znanja 
Kojc, M.: Učbenik življenja 
Kosovo, Srbija, Jugoslavija 
Kotnik, J . : Slovensko-italijanski slovar 
Krečič, P.: Slovenski konstruktivizam in njegovi evrop. okviri 
Krese, M.: Hidroponika 
Kriškovič, P.: Biološko pridelovanje hrane 
Križaj, F.: Osnovne svoboščine in zasebnost v inform. družbi 
Lake, T.: Osamljenost 
LeJjak, R.: Sam proti njim 
Momigliano, A.: Razprave iz historiografije 
Muren, H.: Priročnik Steve 
Naravna in kulturna dediščina ter njeno varovanje 
v Sloveniji 

Pahor, B.: Osnovna organizacija ZK Slovenije 
Pfister, P.: Narezki in prigrizki 
Poletni cvetlični okras 
Popovič, J . : Bolečina v križu in išias 
Prešern, M.: Plavanje 
Prijatelj, A.: Kako in kam na dopust 
Prispevki k zgodovini šaleške doline 
Ripel, F. G.: Zvezdna magija 
Ropret, B.: Kolesarjenje 
Sitar, S.: Edvard Rusjan 
Steidle, H. G.: Transistorske priročne tabele 
Sto pogovorov o zdravju 
Šertel, A.: Domače žganje 
Šinkovec, J . : Kako ustanoviti malo podjetje 
Štupar-šumi, N.: Grad Planina 
Tomazin, I.: Korak do sanj 
Trock, L. D.: Kosovsko vprašanje 
Turki, I.: Mednarodni vidik računovodstva 
Vehovar, D.: Kuhinja za krizne čase 
Vehovar, D.: Slane jedi 
Vest, A.: Kajakaštvo 
Vovelle, M.: Kratka zgodovina francoske revolucije 
VValters, J . D.: Vzgoja za življenje 
Wedam-L., O.: Nepravdni postopek 
Zakon o podjetjih in vpis v sodni register 
Zakonska zveza in družinska razmerja 
Zelišča v lončkih 
Zgodovina cerkve 

LEPOSLOVJE 
Mladinsko: 
Blyton, E.: Na skrivnostni sledi 
Dolenc, M.: Strupena Brlglta 
Frančlč, F.: Skarabejl ln otroška srca 
Hoielnone, P.: Velika knjiga čudežev 
Juklč, B.: Vrtec z jabolki 
Mller, Z.: Kako Je krtek dobil hlačke 
Rupel, D.: Zgodba o času 

, Scarry, R.: Od Jutra do večera 
Tolminske pravljice 
Vogrlč, M.: Sonce v zenitu 
Zorman, I.: Lectovo srce 
Zorman, I.: Ded Ni l ln teta Fi l ipa 

Za odrasla: 
Duša, Z.: Jaslice 
Ingolič, A.: Poslav^anje 
Jančar, D.: Terra incognlta 
Jeslh, M.: Premi govor 
Jezeršek, J . : Arhipelag Goli 
Kleč, M.: Vrba 
Kocbek, E.: Svoboda ln nujnost 
Košir, K.: Srečanja s sodobniki 
Malavašič, L: Erazem iz grape 
Morovlč, A.: Bomba la petrolla 
Petan, Ž.: Enciklopedija humorja 
Pogelšek, A.: Naročje sanj 
Rebolj, T.: Vražji glas 
Rupel, D.: Levji delež 
Senčar, A.: Anka 
Stopar, P,: Evina poštevanka 
Strniša, G.: Rhombos 
Torkar, E.: Poišči si otok' 
Vlrk, J . : Rahela 
Zaje, D.: Igre 
Zidar, P.: Manetekel 
Zidar, P.: Telegram 
Zorman, I.: V znamenju tehtnice 

Prevodi: 
Archer, J . : Prvi med enakimi 
Bagley, D.: Opijska sled 
Brisknl , J . : Samo sanje so premalo 
Burk, M.: Ljubezen v Parizu 
Chrlstio, A.: Karibska skrivnost 
Chrlstle, A.: Usoda 
Collins, J . : Lucky 
Colline, L.: Greh 
Drakullč, S.: Hologrami strahu 
Ellis, B. E.: Manj kot nič 
Faulkner, W.: Zlikovci 
Friedman, H.: Beneška maska 
Gordon, R.; Kapitanovo omizje 
Htbbert, E. B.: Krvava svila 
Hlbbert, E. B.: Dediščina 
Hlbbert, E. B.: Ob lovčevem ščlpu 
Jung, C. ( i : Spomini, sanje, misl i 
King, S.: Mačje pokopališče 
Klrst, H. H.: Nevarna resnica 
Knlttel, J . : Modri bazalt 
Ludlum, S.: Dvojčka tekmeca 

Moravla, A.: Človek, k i gleda 
Oates, J . C: Oni 
Paaslllnna, A : Rešitelj Surunen 
Parln, P.: Zanesljiva znamenja spreminjanja 
Parise, G.: Zaroka 
Peters, E.: Dekle v zrcalu 
Saul, R. J . : Druga najboljša stvar 
Shute, N.: Mesto kot Allce 
Smith, W. A.: Leopard lovi v temi 
Steinbeck, J . : Sladki četrtek 
Stevenson, R. L.: Doktor Jekvl l l n gospod Hyde 
Tomizza, F.: Materada 
Van Herke, A.: Judl th 
Wallace, E.: Gumenjaki 

Pesmi: 
Doinas, S. A.: Pesem kot zmagovita srečka 
Gluvlč, G.: Zmerjanje Lepe Vide 
Grafenauer, N.: Izbrisi 
Jeršek, M.: Dišave ognja 
Kleč, M.; Vrba 
Lanc, A.: Cvetovi košenln 
Mozetič, B.: Mreža 
Poniž, D.: Štirje letni časi 
Razvratne muze 
Rozman, A.: S smetano nad Jagode 
Šerbedžija, R.: Crnocrveno 
Tomšič, J . : Človeku pojem 
Vidmar, M.: Ihta smeri 
Wlplinger, P. P.: Oporoka časa 
Zagorlčnlk, F.: Obsedno stanje 
Župančič, 0.: Izbrane pesmi 0. Župančiča 

V srbohrvatskem jeslkn: 
Atlas svijeta 
Enciklopedija Jugoslavije 
Luklč, V.: Sečanja i saznanja 
Mlhelič, M.: Dani mog života 
Milinkovlć, S.: IBM PC: Uvod u rad DOS Basic 
Pavellć, K : Kako pobijediti rak 
Pomorska enciklopedija 
Srbija. 1 Albanci 
Španovič, S.: Kvadratura jugosl. kruga 
Šrlmađ, Šri: Nauka o samospoznaji 
Šrlmad, Šri: Put savršenstva 
Šrimađ, Šri: Bhagavatam 



Hali oglasi 

»Seljačka sloga« na Vrhniki 

V začetku julija so na vrtu ho
tela Mantova na Vrhniki gosto
vali godbeniki iz Čapljine, kl so 
nastopili na kmečki ohcetl 
v Ljubljani. S svojim nastopom 
so nam popestrili poletni večer. 

V uvodnem nagovoru je Vrh-
ničane v slovenščini pozdravila 
predsednica OK SZDL Čapljina 
tov. Severina Matic z nasled
njimi besedami: 

»Dragi prijatelji! 

Prihajamo iz Čapljine na Vrh
niko, ki je naše prijateljsko me
sto. Čapljina je majhno mesto 
ob Neretvi, pravi geografski in 
kulturni biser Bosne in Hercego
vine. Že od druge svetovne 
vojne nas združuje prijateljstvo. 
Tovarišev, ki so padli v boju za 
domovino se bomo spominjali. 
Tesnejše prijateljstvo med Vrh
niko In Čapljino poteka od leta 
1978. Jaz ne znam dobro slo
vensko, dovolite, da nadaljujem 
srbohrvatskl.« 

Pihalna godba z imenom »Se-
ijačka sloga« je prišla iz vasi 
Trebžat, oddaljene 4 km od Čap
ljine. Kulturna tradicija te vasi 
sega že v obdobje pred prvo 
svetovno vojno, pihalni orkester 
pa je bil ustanovljen leta 1925. 
K ustanovitvi je pripomogla 
tamburica izseljenca, ki se je vr
nil iz Amerike. Delovanje je bilo 
za kratek čas prekinjeno med 

drugo svetovno vojno. Člani or
kestra so bili aktivni udeleženci 
NOB. Večja skupina godbenikov 
je leta 1944 z instrumenti prišla 
na osvobojeno ozemlje in se 
priključila slavni 29. hercegov
ski udarni diviziji, ki je prišla iz 
Hercegovine do Trsta. 

Delo društva se je aktivno na
daljevalo tudi po drugi svetovni 
vojni. Vaščani Trebžata so ostali 
zvesti svojim tradicijam. S kon
kretnimi akcijami sodelujejo pri 
preobrazbi svojega kraja. 

Člani društva so kmetje, de
lavci, študenti in dijaki, ki se 
z ljubiteljsko glasbo ukvarjajo 
v prostem času. 

Za svoje muziciranje Je dru
štvo »Seljačka sloga« prejelo 
številna priznanja, med katerimi 
je najvišje priznanje - odlikova
nje predsednika republike tova
riša Tita. 

Redno gostujejo tudi na letnih 
dubrovnišklh igrah. 

Z nastopom godbenikov iz 
Trebžata je bilo vsekakor obo
gateno sodelovanje tudi na kul
turnem področju. Predvsem pa 
je pomembno, da je Vrhniko obi
skala večja skupina prebivalcev 
občine Čapljina, saj je bilo dose-
daj sodelovanje omejeno le na 
nivoju predstavnikov obeh druž
benopolitičnih skupnosti. 

FRANJO MODRIJAN 

V skladu s 37. členom Pravilnika o pogojih in merilih za uporabo stanovanj
skih sredstev združenih v okviru Samoupravne stanovanjske skupnosti 
Vrhnika (družbena pomoč - solidarnost), Samoupravna stanovanjska skup
nost Vrhnika objavlja osnutek 

Prednostnega vrstnega reda za pridobitev solidarnostnih 
stanovanj v občini Vrhnika 

Priimek in ime 
Št. Št. 

točk d. čl. Priimek in ime 
Št. Št. 

točk d. čl. 

1 Otič Katarina 
2 Košir Ana 
3 Sedmak-Budja Ivana 
4 šerjak Martina 
5 Rudolf Irena 
6 Zenkovič Mehmed 
7 Jakopič Frančiška 
8 Ivorek Vukica 
9 Sodnikar Stojan 

10 Dojčinovič Milena 
11 Smrk Suzana 
12 Horvat Marta 
13 Kovač Marija 
14 Nikolič Velinka 
15 Ahmetašević Remzija 
16 Avrič Milka 
17 Dujič Marta 
18 Debevec Marija 
19 Bajramović Esma 
20 Cucek Erika 
21 Ogrin Katica 
22 Krašovec Darinka 

- ko bo izpolnjevala 
pogoje na katere 
je bila točkovana 

23 Kocjan Vesna 
24 Žerjav Igor' 
25 Leskovec Boris 
26 Lavrinc Marija 
27 Rakoš Brigita | 
28 Obradović Gordana 
29 Kogovšek Simona 
30 Berden Ivanka 
31 Novak Tatjana 
32 Đekić Drago 
33 Rozman Ljubica 
34 Mustafić Đemal 
35 šnajder Martina 
36 Duraković Zemina 
37 Tufek Fatima 
38 Mole Zlatka 
39 Štefančič Dragica 
40 Škrgić Sulejman 
41 šajn Andreja 
42 Čiča Mara 
43 Trivunčević Đuro 
44 Katic Juro 
45 Čemal Nisvet 
46 Arnaut Nešad 
47 Vuleta Drago 

555 
540 
535 
520 
510 
505 
500 
495 
490 
486 
475 
473 
470 
466 
456 
455 
453 
450 
443 
440 
425 

425 
525 
420 
416 
405 
400 
400 
400 
385 
385 
375 
375 
365 
365 
351 
350 
350 
350 
345 
335 
330 
330 
330 
330 
318 
305 

2 
3 
3 
3 
4 
2 
3 
3 
2 
2 
4 
3 
4 
3 
3 
3 
3 
2 
4 
4 
4 
3 
4 
3 
5 
4 

48 Arnaut Šeherezada 305 3 
49 Botonjič Ramo 300 4 
50 Rogar Dragoljub 296 4 
51 Lukančič Daša 

- ko bo izpolnjevala 
pogoje na katere 
je bila točkovana 290 2 

52 Cankar Vojka 285 2 
53 Gavranič Gostimir 285 4 
54 Neceva Marijana 285 4 
55 Cvišič Nedeljko 283 4 
56 Miletič Gordana 281 4 
57 Nežderović Ivanka 260 2 
58 Bračko Ivan 220 5 
59 Devic Ivka 210 4 
60 švigelj Irena 200 3 
61 Gačič Dušan 0 4 
62 Stojanovič Novica -25 4 

Pogojev za uvrstitev na prednostni 
vrstni red ne izpolnjujejo: 

1 Cepič Valentina 
2 Šurca Elizabeta 
3 Martovič Mira 
4 Lokmič Hamida 
5 Prodanović Ljeposlava 
6 Radovanović Mitra 
7 Petrovič Nenad 
8 Vidović Milena 
9 Aliriza Nagib 

10 Aliriza Behadin 
11 Debeljak Barbara 
12 Omahen-Vozel Lidija 
13 Ravnikar Tina 
14 Vidović Milena 
15 Maric Nenad 
16 Džinić Melita 
17 Beganović Hasiba 
18 Beganović Hamzo 
19 Petkovšek Alenka 
20 Golob Brane 
21 Pišek Milan 
22 Stjepanović Branislav 
23 Beganović Senad 
24 Blagojević Dragica 
25 Jovičić Rađana 
26 Kužnik Drago in Branka 
27 Stevanović Koviljka 
28 Kogovšek Amalija 
29 Malavašić Janez 
30 Butolen Brane 

Prednostni vrstni red dajemo v javno razpravo ki traja do 31. 10. 1989. 
Morebitne pripombe je treba poslati na Samoupravno stanovanjsko skup
nost Vrhnika, Cesta gradenj 1. O pripombah bo razpravljal zbor uporabni
kov skupščine Samoupravne stanovanjske skupnosti Vrhnika. 
Do potrditve prednostnega vrstnega reda je veljaven star prednostni vrstni 
red z dne 1. 12. 1987. 

PREDSEDNIK ODBORA 
ZA SOLIDARNOST 

IŠČEM SOBO na območju Vrhnike. 
- Ponudbe na naslov: Gavrič Pejo, Si
nja goricđ 2, Vrhnika 

PRODAM otroško posteljo z jogijem 
in otroško kolo. Tel.: št. 751-476 

UGODNO PRODAM komletno spal
nico, kavč - raztegljivi trosed, dva fote
lja, štedilnik končar - 3 plin 1 elektrika 
ter hladilnik obodin. - Informacije po tel. 
752-651 po 16. uri. 

NUDIM INSTRUKCIJE iz matema
tike in fizike za srednje šole in prve 
letnike fakultet. - Tel. 752-468 

URADNE URE v Domu KS Podlipa 
- Smrečje bodo vsak prvi in tretji petek 
v mesecu od 18.00 do 19.00 ure. - KS 
Podlipa-Smrečje 

OBVEŠČAM krajane KS Borovnica, 
da je odprt moški frizerski salon na Rim
ski 28 (stara pošta). - Julka Lipuš, Bre
zovica 60, Borovnica, tel. 746-443 

DEKLIŠKI pevski zbor Vrhnika vabi 
v svoje vrste nove mlade članice od 7. 
razreda osnovne šole dalje. 

Če imate torej rade zborovsko petje 
in tudi same rade prepevate, pridružite 
se nam vsak ponedeljek, ob 19.30 
v prostorih glasbene šole na Vrhniki, 
najkasneje do 20. oktobra. 

Prisrčno vabljene! DPZ 
HIŠNI SVET Vrtnarija išče kurjača. 

- Informacije daje Hišni svet Vrtnarija. 

OBVESTILO 
ŠAHOVSKO DRUŠTVO Vrhnika ob

vešča vse ljubitelje šaha, da imamo 
nove prostore v Osnovni šoli Ivan Can
kar na Vrhniki. Klubski dan je vsak pe
tek od 17.00 ure dalje. - Vabljeni! 

ZAHVALA 
Lovska družina Vrhnika se zahvaljuje 

vsem, ki so pomagali pri organizaciji 
prireditve za Kragulev memorial ob 
Dnevu vstaje v Razorski dolini. 

Posebno se zahvaljujemo V. P. 5312 
Vrhnika, OZD in zasebnim obrtnikom, ki 
so priskočili na pomoč z dobitki za sre-
čelov z namenom, da se pridobljena 
sredstva uporabi za gojitev male div
jadi. 

Vrhnika, 11/08-1989 
IO - LD Vrhnika 

Agilni upokojenci 
Balinarska sekcija DU Vrhnika je 

priredila svoj vsakoletni balinarski 
turnir. Na njem so sodelovali tek
movalci Logatca, Žirov, Drago-
merja, Notranjih goric in ženska ter 
moška ekipa domačinov. Naši bali-
narji so se dobro odrezali. Prema
gali so vse gostujoče tekmovalce 
in osvojili prve dve mesti. Posebno 
zanimiva je bila zadnja tekma za 
zmago med vrhniškimi upokojen
kami in upokojenci. 

Gledalci obeh spolov, ki jih ni 
bilo malo, so živo bodrili svoje. Po 
lepi, obojestranski igri, je zmaga 
pripadla moškim. Tekmovalke 
nežnega spola so bile deležne 
priznanja za visoko uvrstitev. 

V mesecu avgustu, so naše tek
movalke dosegle še en uspeh. Na 
Vrhniki je bila tekma za prehodni 
pokal med upokojenkami Žirov, 
2 ekipi Idrije in Vrhnika. Naše tek
movalke so tudi tu dosegle prvo 
mesto. 

V dveh letih obstoja naše žen
ske balinarske sekcije, se je z mar
ljivim delom in dosežki znašlo v nji
hovi vitrini vse več pokalov in dru
gih priznanj. 

K. Štirn 

NOVO! NOVO! NOVO! 

AVTOPRALNICA 
NA VRHNIKI 
Milan Popit, Turnovše 15, 
Vrhnika 
Tel. št.: 752-490. 

Ribarnica »Delfin« vabi! 
Na Vrhniki, Jelovškova c. 1 je odprta nova ribarnica, kjer lahko 
kupite razne vrste svežih sladkovodnih in morskih rib, školjke, 
rake in druge morske sadeže. Imamo tudi veliko izbiro ribjih in 
mesnih konzerv po zelo ugodnih cenah! Sprejemamo tudi po
sebna naročila. 
Ribarnica je odprta: 
ponedeljek: zaprto 
torek: od 9. do 15. ure 
sreda: od 9. do 12. in 14. do 18. ure 
četrtek: od 9. do 12. in 14. do 18. ure 
petek: od 9. do 12. in 14. do 18. ure 
sobota: od 8. do 13. ure Vljudno vabljeni! 

Se priporoča: R IBARNICA DELFIN 

DRAGI POTROŠNIKI! 
DRAGI POTROŠNIKI! 

DRAGI POTROŠNIKI! 
Obveščamo vas, da je odprta nova samopostrežna trgo
vina z mešanim blagom pri Gostilni SIMON. 
Delovni čas 
ob delavnikih od 7.00 do 20.00 ure 
ob nedeljah in praznikih od 9.00 do 13.00 ure 
Za obisk se priporočamo!!! 
Vabi trgovina SIMON 

OBVESTILO 
Zbor uporabnikov Samoupravne stanovanjske skupnosti 

Vrhnika je dne 29. junija 1989., sprejel 

PRAVILNIK 
O POGOJIH IN MERILIH ZA UPORABO 

STANOVANJSKIH SREDSTEV ZDRUŽENIH 
V OKVIRU SAMOUPRAVNE STANOVANJSKE 
SKUPNOSTI VRHNIKA (DRUŽBENA POMOČ 

- SOLIDARNOST) 
Pravilnik je objavljen na oglasni deski v prostorih Samo

upravne stanovanjske skupnosti občine Vrhnika, Vrhnika, 
Cesta gradenj 1 

STROKOVNA SLUŽBA 
SSS VRHNIKA 

Na osnovi 79. člena Zakona o stanovanjskem gospodarstvu (Ur. list SRS, 
št. 3/81), 58. člena Družbenega dogovora o skupnih osnovah za zagotavlja
nje in usklajevanje samoupravnih družbenoekonomskih odnosov v stano
vanjskem gospodarstvu SRS ter 8. in 9. člena Samoupravnega sporazuma 
o zaruževanju sredstev vzajemnosti delavcev, zaposlenih pri zasebnikih, 
objavlja Samoupravna stanovanjska skupnost Vrhnika 

13. natečaj 
za pridobitev posojil iz združenih sredstev vzajemno

sti 
Natečajna vsota je 200.000.000 din. 
Sredstva so namenjena za nakup, gradnjo ali prenovo stanovanj oz. 

stanovanjskih hiš. 
Pravico do posojila imajo delavci, zaposleni pri občanih, ki z osebnim 

delom in sredstvi v lasti občanov opravljajo dejavnost (zasebniki) in ki 
združujejo 2,340 % BOD v Samoupravni stanovanjski skupnosti Vrhnika za 
namene vzajemnosti. 

Delavci lahko pridobijo posojilo, če: 
- namensko varčujejo najmanj 24 mesecev oz. so že pridobili bančno 

posojilo na osnovi namenskega varčevanja, 
- niso sami ali njihovi družinski člani lastniki primernega stanovanja ali 

stanovanjske hiše, 
- niso sami ali njihovi družinski člani lastniki počitniške hiše, ki presegajo 

50 m 2 površine, 
- predložijo predpogodbo, kupoprodajno pogodbo ali soinvestitorsko 

pogodbo, 
- predložijo gradbeno dovoljenje oz. potrdilo o priglasitvi del, 
- predložijo potrdila o skupnih dohodkih gospodinjstva v preteklem letu, 
- predložijo izjavo o skupnih, doslej pridobljenih posojilih. 
Višina posojila, ki ga delavec lahko pridobi iz združenih sredstev je 

odvisna od višine dohodka na družinskega člana in znaša: 
če znaša skupni dohodek 
na družinskega člana -
člana gospodinjstva 
do 50% 
od 51%-75% 
od 76%-100% 
od 101 %-120% 
nad 121% 

pripada delavcu posojilo v % od 
cene standardnega stanovanja 
največ 
30% 
25% ' • " 
20% 
15% 
10% 

Vsota vseh posojil ne sme presegati: 
- 60 % predračunske vrednosti stanovanjske hiše v individualni gradnji 
- 75% predračunske vrednosti stanovanjske hiše v zadružni gradnji 
- 80 % predračunske vrednosti etažnega stanovanja 
Pri izračunu višine možnega posojila se upošteva največ 90 m 2 površine 

in 1.850.000 din/m2. 
Posojilo bo odobreno: 
- po 11 % obrestni meri in se poveča po 2 letih na 15 % letno. Obrestna 

mera je spremenljiva. 
Posojila se lahko revalorizirajo v skladu s predpisi oz. sprejetimi samou

pravnimi akti Samoupravne stanovanjske skupnosti Vrhnika. 
Doba vračanja posojila je do 10 let. 
Razpis velja do 30. 10. 1989. 
Vloge za pridobitev posojil vložite na Obrtno združenje, v roku, na 

posebnem obrazcu, ki ga dobite na LB Gospodarski banki, enota na 
Vrhniki, zraven pa je treba priložiti: 

- gradbeno dovoljenje, 
- ' izpisek iz zemljiške knjige, 
- dokazilo o namenskem varčevanju, 
- potrdilo o skupnem dohodku v preteklem letu (od vseh zaposlenih 

družinskih članov), 
- potrdilo o skupnem gospodinjstvu, 
- izjavo o že odobrenih kreditih (obrazec se dobi hkrati z obrazcem za 

vlogo). 
Glede dokumentacije, tehnike poslovanja in drugih določil, ki niso nave

dena v razpisu veljajo določila Pravilnika o pogojih in merilih za pridobitev 
posojil iz združenih sredstev vzajemnosti v občini Vrhnika. 

Delavci, ki jim bo odobreno stanovanjsko posojilo, bodo sklenili posojilno 
pogodbo z Ljubljansko banko, Stanovanjsko-komunalno banko v Ljubljani, 
ki bo pred sklenitvijo pogodbe preverila kreditno sposobnost prosilca in 
v primeru pozitivne rešitve zavarovala plačilo. 

V primeru prenehanja delovnega razmerja pri občanih, ki z osebnim 
delom in sredstvi v lasti občanov opravljajo obrt v občini Vrhnika, se 
vračanje posojila skrajša za polovico. 

Razpis za posojila iz združenih sredstev vzajemnosti traja od objave 
v Našem časopisu do konca 1989 leta oz. dokler se planirana sredstva ne 
porabijo. 

Vrhnika, september 1989 
SSS Vrhnika 

Strokovna služba 

OBVESTILO 
Komunalno podjetje Vrhnika sporoča, da bo odvažalo 
kosovne odpadke po naslednjem razporedu: 

5. 10. 1989: Vrhnika, Stara Vrhnika, Blatna Brezovica, 
Bevke, Janezova vas, Borovnica 

6. 10. 1989: Lukovica, Dragomer, Log, Drenov grič, Sinja 
gorica, Verd 

Odpadke pripravite do 6. ure navedenega dne na isto 
mesto kot posodo za odpadke. 

Vse informacije dobite na tel. številki 751-072 (Todorovič). 

Komunalno podjetje 
Vrhnika 

Začasni kolegijski poslovodni organ v 

DO OBRTNI CENTER VRHNIKA 
r a z p i s u j e na podlagi 63. člena statuta D O 

1. dela in naloge delavca s posebnimi 
pooblastili in odgovornostmi: 
- Individualnega poslovodnega organa 
- D I R E K T O R J A DO 
Na razpisana dela in naloge se lahko prijavijo kandidati, ki izpolnjujejo 
naslednje pogoje: 
- splošne pogoje določene z zakonom, 
- d a imajo VI. ali VII. stopnjo strokovne izobrazbe gradbene, pravne 

ali ekonomske smeri, 
- da imajo vsaj pet let prakse v stroki in pri odgovornejših poslovnih 

delih, ki zahtevajo sposobnost vodenja, organiziranja in koordinira
nja posameznih poslovnih funkcij. 
Izbrani kandidat bo imenovan za 4 leta. 

2. K V slikopleskar 
Pogoji: 
- končana III. ali IV. stopnja strokovne izobrazbe. 
- tri leta delovnih izkušenj, 
- trimesečno poskusno delo. 
Delo združujemo za nedoločen čas s polnim delovnim časom. 
Kandidati naj pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljejo 
v 15 dneh po objavi na naslov: OBRTNI CENTER VRHNIKA, Klis S-8, 
VRHNIKA s pripisom za razpisno komisijo. 
O izbiri bomo kandidate obvestili v 30 dneh po sprejemu sklepa 
o izbiri. 



ZAHVALA 

Ob boleči izgubi našega dragega moža, 
ata, starega ata in tasta 

Tomaža Žilavca 
iz Vrhnike, Turnovše 9 

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za pomoč, cvetje in izrečeno sožalje ter vsem, ki ste ga pospremili na 

zadnjo pot. 
Posebno se zahvaljujemo družini Franca Popita, Ivanki Košir, kolekti
voma SGP Grosuplje in Iskra Antene Vrhnika, Društvu upokojencev, 
pevcem za lepo zapete pesmi in gospodu kaplanu za lep pogrebni obred. 

Vsem še enkrat iskrena hvala! 
Žalujoči val njegovi 

ZAHVALA 

Ob prerani in nenadomestljivi izgubi našega dragega brata 

Pavla-Marijana Petkovška 
Vrhnika, Idrijska c. 14 

se iskreno zahvaljujemo za trud in prizadevanje zdravstvenemu osebju 
Kliničnega centra v Ljubljani, Notranjskemu zdravstvenemu domu na 
Vrhniki, Komunalnemu podjetju Vrhnika za nuđenje pomoči pri izvedbi 
pogreba, gospodu Monsignoru za ganljive poslovilne besede in lepo 
opravljeni cerkveni obred, g. Ivanki za organiziranje pogreba ter dežur
stvo, pevskemu zboru iz Ljubljane za ganljivo in lepo petje ob slovesu, 
sodelavcem IUV, Komunalnemu podjetju Vrhnika za darovano cvetje, 
sosedom, prijateljem in znancem za tople izraze sožalja in spremitev 

pokojnega na zadnjo pot. 

Se enkrat vsem najlepšo zahvalo! 

Sestri Marlja-Magdalena in Bernarda, brat France 

ZAHVALA 
Ob prezgodnji smrti našega ata 

Stanka Perka 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, ki ste se poslovili od njega, mu darovali cvetje na njegovi 
poslednji poti in nam ustno ali pisno izrazili sožalje. Zahvaljujemo se dr. 
Kogoju za požrtvovalno zdravniško pomoč v času njegove bolezni. 
Zahvala DO IUV Vrhnika, GG Vrhnika, Iskra Horjul in Kovinarska Vrhnika, 
iskrena zahvala gospodu župniku za lep pogrebni obred, pevcem za 
zapete pesmi, govorniku za poslovilne besede, GD in KS za spremstvo. 

Vsem in vsakemu posebej še enkrat hvala. 

Žalujoči vsi njegovi 

V spomin našemu dragemu 
prijatelju 

R o m a n u H o s t i 

Prijatelji iz Ligojne 

ZAHVALA 
Ob boleči izgubi našega dragega ata in starega ata 

Jožeta Knapiča 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znan
cem za izrečeno sožalje in darovano cvetje ter vsem, ki ste ga 

v tako velikem številu pospremili na zadnji poti. 
Iskrena hvala g. župniku za lepo opravljeni obred, pevcem za 

lepo petje in tov. Poglajnu za poslovilne besede. 

Vsem še enkrat iskrena hvala! 
Vsi njegovi 

ZAHVALA 
Ob izgubi dragega moža in očeta 

Antona Kuharja 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijate
ljem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in denarno pomoč. 
Iskrena hvala Podjetju za vzdrževanje avtocest za poslovilne 
besede, Društvu balinarjev Vrhnika, KZA Vrhnika, GD Verd, 
osebju Doma upokojencev za vso skrb in nego, dr. Zupanovi za 

pomoč in gospodu župniku za lepo opravljeni obred. 

Iskrena hvala vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti. 
Žena Joži, hčerki Darja in Bojana 

ZAHVALA 
Težko je spoznanje, da je bilo slovo od ljube žene, mame in sestre 

Jelke Kogovšek 
roj. Žitko, Cankarjevo nabrežje 4 

zares dokončno. 

Zahvaljujemo se vsem, ki ste jo spremljali na njeni zadnji poti. Hvala vsem 
sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem, delovni organizaciji Fenolit 
Borovnica in njenim sodelavcem, ki ste ji darovali toliko cvetja, nam izrekli 

sožalje in nas tolažili v najhujši stiski. 
Posebno se zahvaljujemo zdravnici Piršičevi, pevskemu zboru LIKO, 
gospodu kaplanu za lepo opravljeni obred, ter članom pogrebne skupine. 

Iskrena hvala vsem, ki ste cenili njeno poštenost in jo imeli radi. 

Žalujoča družina Kogovšek 

ZAHVALA 
Ob boleči izgubi dragega moža, očeta in dedka 

Ludvika 
Kavčnika 

iz Loga, 
Cesta Dolomitskega odreda 30 

se iz vsega srca zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za pomoč v najhujših trenutkih. 

Posebno se zahvaljujemo Matiji Lenaršiču za poslovilni govor ter Gasil
skemu društvu Log, Zvezi združenj borcev NOV, Društvu upokojencev 
Log, Društvu invalidov Vrhnika, Pevskemu zboru Log ter g. kaplanu iz 

Brezovice. 

Vsem še enkrat iskrena hvala! 

Žalujoča žena Marija, hčerka Milena z možem 
In sin Franci z družino 

ZAHVALA 
Ob smrti naše drage 

Urške Podboj 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem sose
dom in znancem za izražena sožalja in darovano cvetje. Se prav 
posebno zahvalo dolgujemo dr. Petrovčiču za njegovo dolgo
letno skrb za Urškino zdravje, dr. Ličini, gospe Milki Pečlin za 
številne obiske, gospodu župniku za lep pogrebni obred in 

cerkvenim pevcem. 

Vsem, ki ste karkoli dobrega storili zanjo, iskrena hvala. 
Vsi njeni 

Ob smrti našega očeta 

Janeza Božiča 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem in znancem, ki ste nam izrazili sožalje, mu darovali cvetje in 
ga spremili v tako velikem številu na zadnjo pot. Posebna 
zahvala velja pogrebcem za humanost ter gospodu kaplanu za 

lepo opravljeni pogrebni obred. 

Vsem še enkrat iskrena hvala. 
Žalujoči: žena Pavla, hči Darinka in vnuk Dejan 

ZAHVALA 
Ob smrti našega dragega moža in očeta 

Cirila Šivica, st. 
Iz Brega 17 pri Borovnici 

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste z nami sočustvovali, mu darovali 
cvetje in sveče ter ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

še posebej se zahvaljujemo gasilskim društvom Breg-Pako, Fenolit in 
Brezovica pri Borovnici, govorniku za poslovilne besede ter g. župniku za 

opravljeni obred. 

Vsem še enkrat iskrena hvalal 
Žalujoči: vsi njegovi 

ZAHVALA 
Ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta, strica in starega očeta 

Janeza Obida st. 
nosilca partizanske spomenice 1941 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
pomoč, izrečena ustna in pisna sožalja. podarjeno c/etje in spremstvo na njegovi 

zadnji poti. 
Posebna zahvala dr. Kogoju, sestram NZD Vrhnika, zahvala SO Vrhnika, občin
skemu komite]u ZKS Vrhnika, republiškemu odboru ZZB NOV Slovenije, Občin
skemu odboru ZZB NOV Vrhnika, Kasarni Ivan Cankar Vrhnika, IUV TOZD Usnjarna, 
Ribiški družini Vrhnika, Društvu upokojencev Vrhnika, zastavonošam, nosilcem 
prapora, govornikom za poslovilne besede, pevcem za zapeti pesmi ter trobentaču. 

Še posebno se zahvaljujemo družinama Celic in Igl. 

Vsem Se enkrat iskrena hvala! 

Žalujoči val njegovi 

s T A

Tet ( ° 6 

STE NAS Ž E OBISKALI? 

Prepričani smo, da vas bomo že pri prvem 
obisku prijetno presenetili, in boste tako kot 
mnogi drugi, postali naša stalna stranka. 

Nudimo vam žensko in moško konfekcijo, 
vse od balonskih plaščev, pletenin in 
jeansa, pa do otroških oblačil, tudi po 
naročilu. 

Odprto imamo vsak dan od 16. do 19. ure 
ter v soboto od 9. do 12. ure. 

Cene so več kot ugodne! 

KOMUNALNO PODJETJE VRHNIKA 
Pot na Tojnice 40, VRHNIKA 
Odbor za medsebojna delovna razmerja 
K O M U N A L N E G A P O D J E T J A VRHNIKA 

o b j a v l j a prosta dela in naloge: 

1. VODOVODNO INŠTALATERSKA 
DELA 

Kandidat mora poleg splošnih pogojev za sklenitev delovnega 
razmerja izpolnjevati še naslednje pogoje: 
- KV vodovodni instalater, 6 mesecev delovnih izkušenj ter 

opravljen izpit za voznika B kategorije 
Delovno razmerje sklenemo za nedoločen čas z dvomesečnim 
poskusnim delom. Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev po
šljite na naslov podjetja v 15 dneh po objavi. 

ZAHVALA 
Ob izgubi naše drage mame 

Ivane Furlan 
Iz Male Ligojne 

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znan
cem in sodelavcem v delovnih organizacijah IUV, Ščetinama, 
Commerce Ljubljana, Domu upokojencev Vrhnika in Mercator 
Dolomiti, ki ste nam izrazili sožalje, darovali cvetje in jo v velikem 

številu pospremili na zadnji poti. 
Iskrena hvala gospodu kaplanu za lepo opravljeni obred. 

Vsi njeni 

ZAHVALA 
Ob boleči izgubi našega atija, moža, zeta, brata in strica 

Janeza Koširja 
se najlepše zahvaljujemo sosedom in Peršinovim za nesebično 
pomoč. Hvala za ustno ali pisno sožalje, za darovano cvetje in 

gmotno pomoč. 
Zahvala velja tudi pevcem za ubrano petje, pri katerem je prej 

tudi sam rad sodeloval. 
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti, še posebej g. 

župniku in patrom za opravljeni cerkveni obred. 

Žalujoči vsi njegovi 

ZAHVALA 
Ob smrti našega dragega 

Vinka Gabrovška 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom blokov št. 17, 18, 
prijateljem in znancem, ki ste nam v težkih trenutkih nudili pomoč in 
tolažbo. Hvala vsem, ki ste mu poklonili cvetje in ga spremili k posled

njemu počitku. 
Iskreno se zahvaljujemo dr. Kogoju, dr. Ftožmanc-Drašler Heleni in sestri 
Branki Alič, osebju Doma počitka, DO IUV in LIKO, Društvu invalidov, 
pevcem in govorniku za poslovilne besede, Ivanki Košir za pomoč ter 

gospodu dekanu za lepo opravljeni obred. 

Hvala vsem! 
Vsi njegovi 



FENOLIT PRED STARTOM VII. SKL 

Ista želja - tretjič 

VRHNIKA - TRIGLAV 1989 
Letos poteka že petnajsto leto, kar smo se prvič podali peš 

z Vrhnike na Triglav. 

Četa triglavcev se je podala na pot v sredo, 23. avgusta - točno 
opoldne kot ponavadi. Na pot je krenilo 18 planincev. 

Prvi dan nas je pot vodila po Idrijski čez Zaplano v Rovte in 
naprej proti Žirem. Od tam smo šli dalje na Sivko in Sivkarju, kjer 
nas je ujela noč. 

Naslednji dan nas je čakala dolga pot do Bohinja, tako da smo 
s svitom že hiteli proti Sovodnju in naprej na Kladje, k prelazu iz 
Cerkna v Poljansko dolino. Od tam pa naprej v Novake, kjer so 
nas pričakali naši kuharji z makaroni, ki so nam dali moči za 
nadaljevanje poti čez hribe v Davčo, Selško dolino na Petrovo 
brdo do cilja tistega dne v Bohinjsko Bistrico. 

V petek navsezgodaj smo že rinili vkreber proti Vogarju in po 
krajšem postanku naprej na Planino pri Jezeru. 

Po malo daljšem počitku smo odrinili naprej čez Dedno polje na 
Hribarice do koče na Doliču, kjer smo prespali. 

Naslednji dan nas je čakal le še vzpon na Triglav in sestop na 
Kredarico. Do tedaj dobro vreme se je začelo kisati in treba se je 
bilo podvizati v dolino Krme, da smo odnesli suho kožo. Od tam je 
sledil še obisk »Aljaža«, in pot domov na Vrhniko, začetek naše 
Poti. JAKOB SUSMAN 

Ali si lahko košarkarji borov
niškega Fenolita v tretjem po
skusu izbojujejo mesto med 
najboljšimi košarkarskimi eki
pami v Sloveniji? V dosedanjih 
dveh poskusih jim je manjkal 
samo zadnji korak, da pridejo 
na cilj. Letos je moštvo bolj 
izkušeno, okrepljeno je z izku
šenimi igralci in mlajšimi 
močmi iz lastne mladinske de
lavnice. Priprave potekajo po 
začrtani poti, morda je to za
dostno jamstvo, da utegnemo 
letos o borovniških košarkarjih 
slišati ugodne novice. 

- Veliko stvari nam gre na 
roke, ko razmišljamo o višji 
uvrstitvi, pravi predsednik 
kluba Franjo Modrijan. V pre
hodnem roku sta k nam prišla 
Kalinger (Idrija) in Zlatkovič 
(Helios, Domžale), iz vojske 
prihajajo brata Turšič in Ga-
brovšek, vključili smo mladinca 

Cento in Peršina. Ostali smo 
sicer brez Prodana (Rudar, Tr
bovlje), Jegliča in Rakovca 
(prenehala sta igrati), toda pre
pričan sem, da smo precej 
močnejši kot lani. 

Najresnejše kandidata za 
prva mesta bosta Nova Gorica 
in Radovljica, morda še Idrija 
ter moštvo Fenolita. Trener Si
mon Seljak s pomočnikom 
Markom Zalarjem že štiri tedne 
intenzivno dela s svojimi varo
vanci. Posebno poudarja te
lesno pripravo pa tudi vigrava-
nje moštva. Prijateljska tekma 
s Slovanom (79:82) je poka
zala, da »material« dober, po
treben samo finega brušenja. 

»Menim, da je to zadnja pri
ložnost te generacije, da se 
uvrsti v SKL«, pravi trener Se
ljak. Igralci so zadosti zreli, ob
čutno močnejši smo, okolje 
nas je sprejelo, tako imamo 

Smučarji tekači niso 
počivali 

V dneh, ko nas večina sicer vnetih 
smučarjev sedi v senci in vam misel le 
tu in tam zajadra na preteklo ali morda 
bližajočo smučarsko sezono, pa člani 
Tekaškega smučarskega kluba Vrhnika' 
niso počivali. Treningi vseh treh selekcij 
so bili skozi celotno »mrtvo« sezono 
intenzivni, višek pa so treningi dosegli 
s šestdnevnim treningom v špadičih pri 
Poreču, skozi katerega je šlo 38 tekmo
valcev. Testiranja, ki so bila v teh dneh 
končana so pokazala, da se forma dvi-

Po uspešnem državnem 
prvenstvu še tekma na 
Dunaju 

Članice in mladinke so se za pokal 
Jugoslavije v športno ritmični gimnastiki 
pomerile že v marcu. Mlajše mladinke 
(III. sel.) in pionirke (III. mlajša sel.) pa 
so morale svojo formo stopnjevati vse 
do junija. 

V kategoriji mladink je na republi
ških prvenstvih doseglo povprečno 
oceno 8.5 kar 52 tekmovalk. Ta ocena 
je bila norma za uvrstitev na državno 
prvenstvo, zaradi prevelikega števila 
udeleženk pa so dekleta razdelili v dve 
kakovostni skupini. Žal pa po republi
kah ocenjevalni kriteriji niso bili enotni in 
Slovenijo so v A skupini zastopale le tri 
tekmovalke iz Narodnega doma. 

Tako sta tudi naša Ana štumberger 
in Elvira Drešković nastopil; v skupini B, 
kjer pa sta s svojimi nastopi, kot tudi 
z mesti lepo opozorili nase. Osvojili sta 
namreč prvo in drugo mesto, kar je 
zadostovalo za skupno 14-15. mesto. 
Elvira se je kot edina tekmovalka iz 
B skupine uvrstila v finale in sicer z vajo 
z obročem. Državna prvakinja je po
stala Dunja Jocić iz Beograda, ki je 
zmagala tudi na mednarodnem turnirju 
na Vrhniki. 

Letos so se prvič na državnem prven
stvu pomerile tudi pionirke. Naše že
lezo v ognju je bila Sandra Bikar. Po 
prvih treh rekvizitih se je potegovala za 
medaljo iz mnogoboja. Žal pa si je s če
trtim rekvizitom zapravila vse možnosti 
za stopničke in na koncu pristala na 
sicer odličnem osmem mestu. 

No, najslajše pride na koncu; Sandra 
se je uvrstila v tri finala: z vajo brez 
rekvizita, obročem in žogo. S prvim rek
vizitom, oz. brez rekvizita je prinesla 
Vrhniki svojo prvo medaljo z državnega 
prvenstva. 

Po Obrenovcu pa smo se odzvali tudi 
vabilu iz Avstrije in tako smo se 18. 6. 
udeležile prvenstva mesta Dunaja, 
štumberger Ana in Zalaznik Mateja sta 
si pritegovali srebrn in bronast pokal, 
Elvira pa je za las zgrešila tretje mesto. 
To tekmovanje je bilo za dekleta tudi 
lepa nagrada, saj je organizator kril 
stroške bivanja in poskrbel, da tekmo-

guje. Rezultati prve jesenske tekme na 
rolkah, ki jo je na novi prvi progi za 
rolkanje v Jugoslaviji pripravil TSK Ko-
krica, so to tudi potrdili, saj so se kar 
štirje naši člani uvrstili v finale. • 

Tekme na rolkah se bodo sedaj vr
stile vsako nedeljo do 5. novembra, 29. 
oktobra 1989 pa bo v organizaciji TSK 
Vrhnika in ŠD Polž tudi tradicionalna 
tekma rolkarjev na Ulovko ha kateri tudi 
letos pričakujemo blizu 150 tekmoval
cev iz Slovenije in Hrvaške. 

Naši tekmovalci bodo novo tekaško 
sezono pričakali pripravljeni. 

Vodstvo TSK Vrhnika pa se bo tudi 
letos očitno ubadalo s problemom za
gotavljanja finančnih sredstev in iska
njem primernega prevoznega sredstva. 

R. G. 

valke niso ostale lačne in brez nagrad. 
Več kot ocene pa so dekletom pomenila 
številna nova prijateljstva, ki so jih skle
nile z Avstrijkemi. 

S to tekmo je bila uspešno zaključena 
letošnja sezona. Žal pa je tu že avgust 
in pred tekmovalkami so že republiške 
priprave pod vodstvom Natalije Raskine 
iz Sovjetske zveze. 

Za osvojene rezultate pa gre zahvala 
tudi Jurjevčič Blažu in Nikoleti Marjanu, 
ki sta nam preskrbela izredno kvalitetno 
glasbo. 

ŠPELA MOHAR 

Zlata ekipa 
Balinarska sekcija žensk pri upoko

jencih je že spomladi izbrala ekipo tek
movalk, ki je zastopala DU Vrhnika kot 
zbirno tekmovanje za nadaljnji nastop. 
Tu so osvojile prvo mesto v celotni Ljub
ljanski regiji in so se s tem plasirale za 
republiško tekmovanje. Tekmovanje za 
slovenskega prvaka v balinanju za žen
ske je bilo v Postojni. 

Med regijami Stajerska-Gorenjska, 
Dolenjska-Primorska-Notranjska in pa 
Ljubljanska regija, katero so zastopale 
prav tekmovalke upokojenke z Vrhnike. 
Z veliko borbenostjo in znanjem so 
osvojile prvo mesto in to v naslednji 
postavi: Nada Šestan kot kapetan mo
štva, Marica Kokot, Anica Vuk, Betka 
Jeraj in Lucija Kogovšek kot rezerva. 

Odbor Društva upokojencev Vrhnika 
iskreno in s ponosom čestita ekipi za 
dosežen uspeh. 

K. S. 

Občina Vrhnika in 
Čapljina pobrateni 

Na seji vseh zborov skupščine občine Vrhnika 28. septembra, 
so delagati soglasno sprejeli listino o pobratenju med občinama 
Čapljina (iz SFt BIH) in Vrhnika. 

Po sprejetju listine je imel pozdravni govor predsednik skupš
čine Čapljina Enver Demila. Poudaril je, da bo pri njih podpis listine 
26. oktobra na slavnostni seji skupščine občine Čapljina, ob 
njihovem občinskem prazniku. 

Listina o pobratenju je plod dolgoletnih prijateljskih in medseboj
nih vezi, ki so se odvijale po osvoboditvi Vrhnike leta 1945, ko so 
borci 29. hercegovske udarne divizije sodelovali pri osvoboditvi. 

Sam podpis listine pobratenja nas moralno obvezuje, da bomo 
še nadalje krepili in vzpodbujali prijateljstvo in razumevanje ter ga 
razširili tudi na ostala področja gospodar-kega in družbenega 
življenja obeh očin. s . S. 

RAZPORED 
TEKMOVANJA V II. 
SKL-ZAHOD V SEZONI 
1989/90-1. DEL 
1. kolo: sobota 7. oktober 1989 
FENOLIT : Iskra Nova Gorica 
2. kolo: petek 13. oktober 1989 
Kraški zidar: FENOLIT (v Sežani) 
3. kolo: sobota 21. oktober 1989 
FENOLIT : Smelt Olimija-mladi 
4. kolo: sobota 28. oktober 1989 
FENOLIT : Radovljica 
5. kolo: sobota 4. november 1989 
Iskra Idrija : FENOLIT (v Idriji) 
6. kolo: sobota 11. november 1989 
FENOLIT : Fructal 
7. kolo: sobota 18. november 1989 
AET Tolmin : FENOLIT (v Tol
minu) 
8. kolo: sobota 25. november 1989 
Iskra Nova Gorica : FENOLIT (v 
Novi Gorici) 
9. kolo: sobota 2. december 1989 
FENOLIT : Kraški zidar 
10. kolo: sobota 9. december 1989 
Smelt Olimpija-ml : FENOLIT (v 
Ljubljani) 
11. kolo: sobota 16. december 
1989 
Radovljica : FENOLIT (v Radov
ljici) 
12. kolo: petek 22. december 1989 
FENOLIT : Iskra Idrija 
13. kolo: sobota 6. januar 1990 
Fructal : FENOLIT (v Ajdovščini) 
14. kolo: sobota 13. januar 1990 
FENOLIT : AET Tolmin 

Tekme na domačem igrišču 
bomo odigrali v Oš dr. Ivana Ko
rošca v Borovnici s pričetkom ob 
19.30. 

vse možnosti, da v naši občini 
potrebujemo ekipo na republi
ški ravni in mislim, da so zdaj 
prav košarkarji najbližji temu 
cilju. 

MOMIR ARSIČ 

6. MEMORIAL 
-GOLIČ« 

»TRČEK 

Športni delavci Rekreacijske skupine 
»ŽABA« Bistra so priredili 1. 7. 1989 že 
6. Tradicionalni turnir za PREHODNI 
POKAL v malem nogometu. Turnir se je 
odvijal v lepem vremenu na igrišču v Bi
stri. Sodelovalo je devet ekip iz občine 
Vrhnika in Logatca. Ekipe so bile razde
ljene v dve skupini. 

Rezultati so bili naslednji: za tretje 
mesto R. S. »ŽABA« Bistra : Snete 
skire Logatec 3:1, za prvo mesto PIK-
-BAR Vrhnika : Marinčič Verd 2:1. 

Vsem se zahvaljujemo za udeležbo! 
DUŠAN MIKLOŠIČ 

Elvira Dreškovič Ana štumberger 

Lokostrelci prekosili deset rekordov 
Lokostrelski klub »Global« iz Dragomerja je prvič organiziral kvalitetno", 

lokostrelsko tekmovanje, na katerem se je zbrala smetana lokostrelstva 
v Sloveniji. Idealne razmere in razpoloženi strelci so takoj spočetka 
pokazali, da bodo podirali rekorde. In res so jih dosegli deset novih, kar je 
prava redkost v tem športu. 

Na seznamu rekorderjev so tako Vinko Leban (Tolmin) v kategoriji 
compound instintivno s 793 krogi, Igor Kosi (Muta) v compound neome
jeno z 855, pionir Janez Škofic (Domžale) v isti disciplini s 749, Cveta 
Kramar (Jesenice) s 767 krogi, Miha Kavka (Domžale) v compound 
omejeno 776, Drago Novak (Šenčur) v klasičnem instinktivnem ž dobrimi 
795, med veterani v isti disciplini pa je Janez Kramar iz Šenčurja postavil 
mejni rekord 521 krogov. V klasičnem instinktivnem je domača tekmo
valka Sonja Ralce zadela 452 krogov, pionir Urban Mark v klasičnem 
prostem rezultat 841. Pionirka Jerica Škofic iz Domžal je zaokrožila 
rekordno bero 500 krogi v klasični prosti disciplini. Na sliki: Kavka 
(Domžale), Sojer in Kraševec (Dragomer) so bili najboljši v conponud 
omejeno. (M. A.) 

Tabor 
v Bohinju 

Mladinski odsek PD Vrhnika je od 31. 
julija do 9. avgusta organiziral jubilejni 
planinski tabor v Bohinju 

Tabor smo postavili v Stari Fužini, pet 
minut hoda od jezera in Ribčevega 
laza, ki je center bohinjskega turizma, 
pa vendar dovolj daleč, da turistični vr
vež ni motil planinskega vzdušja v ta
boru. 

Taborjenja se je udeležilo 40 mladih 
planincev, ki so opravili ture na Uskov-
nico, Bogatin, Črno prst in Rodico ter 
Vogar. Udeležencem bo verjetno ostal 
v spominu izlet na Triglav. Enodnevni 
izlet je bil sicer za tako raznoliko družbo 
mogoče prenaporen, pa vendar so tisti, 
ki so bili prvič na vrhu, ob misli na uspeh 
pozabili na celodnevno hojo. Tistim, ki 
jim ni za vrhove in žige pa bo brez 
dvoma ostal v spominu sprehod ob reki 
Mostnici. Mostnica, ki se je zagrizla glo
boko v skale in zelena voda, ki se pre
taka iz tolmuna v tolmun so povzročili, 
da smo se ob poti zadržali tri ure. 

V Bohinju smo taborili prvič. Kljub 
pomislekom, da so ture v Bohinju pre
več odročne, da tam ni primernih ple
zalnih smeri in da je glavna bohinjska 
znamenitost slabo vreme, je bila odloči
tev pravilna. 

Jezero nudi obilo zabave ob prostih 
dnevih in popoldnevih, saj daje obala 
ob toplih dneh videz obmorskega leto
višča. Vesela družba pa lahko tudi 
slabo vreme obrne sebi v prid in se med 
kopanjem jarkov med šotori, do kolen 
v vodi prav prijetno zabava. Vse, ki ste 
v taboru že bili in tudi tiste, ki tega 
načina preživljanja prostega časa še ne 
poznate, vabimo, da se nam pridružite 
prihodnje leto. 

OS. Ivan Cankar se zahvaljujemo, 
ker nam je posodila kombi, IUV za fi
nančno pomoč, Anžetu Stržinarju za 
prevoz opreme, odseku za TO, ker nam 
je posodil šotore, RD Vrhnika za sposo
jene klopi, Zdravstvenemu domu za sa
nitetni material, Žitu, Emoni, Fructalu, 
Dani, Zvečevu, Koestlinu, Drogi, HP 
Kolinski, Slobodi Osijek, tov. Adamiču 
in Baškoviču pa za prehrambene proiz
vode. 

VODSTVO TABORA IN 
UO MOPD VRHNIKA 

Alpinistične novice 
Tudi v letošnjem poletju so bili člani 

AO Vrhnika zelo aktivni. Opravili so pre
cej zahtevnih vzponov tako v visoko
gorju (Julijske Alpe, Centralne Alpe), 
kot tudi v znanih športno-plezalnih sre
diščih. Ena članica se je udeležila tudi 
tekmovanja v prostem plezanju, ki je 
bilo ietos v Bohinju. 

Pristavec, Lončar in Rožmanec so se 
povzpeli na Matterhorn (4478 m) in Mt. 
Blanc (4807 m) v Centralnih Alpah. Tudi 
naše gore niso samevale. Svete in Ce-
larc sta splezala smer JLA v Šitah 
(ocena VI +, višina 300 m), Varianto Asc-
henbrenerja v Travniku (VI+, 850 m) in 
Zajedo Travnika (VI, 700 m). Aschen-
brenerja (VI, 850 m) sta splezala tudi 
Otoničar in Debevec, Pristavec pa Za
jedo Sit (VI, 350 m). 

Plezalci so se preizkušali tudt.v kraj
ših in težavnejših stenah pri nas-in v tu
jini. Mojca Oblak je v znanenf? plezal
nem centru Verdon v Franciji »na po
gled« ponovila nekaj smeri zoceno VII+/ 
VIII-, kar jo uvršča v sam vrh med 
slovenskimi plezalkami. To je dokazala 
tudi v Bohinju, kjer je na plezališču Pod 
Skalco 12. in 13. 8. potekalo državno 
prvenstvo. Mojca je v močni konkurenci 
osvojila odlično 4. mesto. 

Tako je bila letošnja poletna sezona 
kar uspešna, čeprav sta slabo vreme in 
tanka denarnica prekrižala pot marsika
teri navezi. 

AO Vrhnika 

DO LIKO VRHNIKA 
DE Blagovni promet 

LIKO 
VRHNIKA 

16. 10. 1989 in 17. 10. 1989 od 14. do 18. ure organiziramo 
prodajo pohištva in pohištvenih elementov (mizne plošče, mizna 
podnožja, stoli in drugo) po ugodnih cenah v proizvodnem obratu na 
Vedru in proizvodnem obratu v Borovnici. 

Vse informacije lahko dobite v prodajni službi na Vrhniki, tel. 061 
752-311. 


